
Szentmártonkáta Önkormányzat  
Képviselő-testülete 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: 2015. március 26-án Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testületének 
rendkívüli ülésén. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal díszterme. 
Jelen vannak: Fodor Zoltán polgármester, Baranyi Julianna, Burgyán Benő, Fejős László, 
Gácsi Zsolt, Kele Sándorné, Skoda Ferenc, Szántai Anikó képviselők.  
Meghívottak: intézményvezetők, civil szervezetek képviselői, körzeti megbízottak, Nagykátai 
rendőrkapitányság vezető, Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője, Nagykáta Hivatásos Tűzoltóság vezetője, 
Kadencia Alapfokú Művészetoktatási Kft. ügyvezetője, Tápiószecső-Szentmártonkáta 
Szociális és Gyermekjóléti Szolgálati Társulás szakmai vezetője, Tápiószecső polgármestere, 
Agrárszövetkezet elnöke Patócs István, Buzás József lakos.  
Meghívottak közül megjelentek: Lajmer György Nagykátai Rendőrkapitány, Tóth László 
tűzoltó parancsnok, Antal István és Mézes István körzeti megbízottak, Süveges Imre a 
Kadencia Alapfokú Művészetoktatási Kft. ügyvezetője, Tokajiné Békési Kitti Tápiószecső-
Szentmártonkáta Szociális és Gyermekjóléti Szolgálati Társulás szakmai vezetője, Bata József 
Tápiószecső polgármestere, Patócs István Agrárszövetkezet elnöke, Buzás József lakos, Lesti 
Bertalan Nyugdíjas Klub vezetője. 
Tanácskozási joggal: Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
Jegyzőkönyvvezető: Bugyi Szilvia igazgatási előadó 
 
Fodor Zoltán polgármester: köszönti a megjelenteket, az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy 
az ülés határozatképes, mivel jelen van 7 fő képviselő. Felkér két képviselőt jegyzőkönyv 
hitelesítőnek. 
 
A képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal Gácsi Zsolt és Kele Sándorné képviselőket 
választja meg. 
 

117/2015. (III.26.) sz. ÖKT. határozat 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a 2015. március 26-ai ülésén jegyzőkönyv hitelesítőnek Gácsi Zsolt és Kele Sándorné 
képviselőket választja meg.  
2./ Felkéri a jegyzőkönyv hitelesítőket a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal                         Felelős: jegyzőkönyv hitelesítők                                                                                
 
Fodor Zoltán polgármester: tájékoztatja a képviselőket, hogy a rendőrkapitány úr kérte, hogy 
ő legyen az 1. napirendi pontban tárgyalva. A 13. napirendi pont kerüljön levételre és egy 
napirendi pont pedig kerüljön felvételre, ami a költségvetést érintő határozatok lennének.  
Fejős László: szeretne még két napirendi pontot felvetetni. Az egyik Szántai Anikó 
beadványa, illetve a másik pedig a polgármester elmúlt szabadságolásával kapcsolatos 
beadvány.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: a beadott méltatlansággal kapcsolatban csak akkor dönthet a 
képviselő-testület, ha a bizottság előtte megtárgyalta. 
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Fodor Zoltán polgármester: a méltatlansággal kapcsolatban hétfőn lesz ülés. Ismerteti a 
napirendi pontokat. Kéri a napirendi pontok elfogadását. 
 

A képviselő-testület 3 igen és 4 nem szavazattal nem fogadta el a napirendi pontokat. 
 

Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a javasolt összes többi napirendi pontot a 
méltatlansággal kapcsolatos beadványon kívül.  
Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen és 1 tartózkodás szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását 
fogadta el. 
 

118/2015.(III.26.) sz. ÖKT. határozat 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a 2015. március 26-ai ülésén az alábbi napirendi pontokat fogadta el:  
 
1 ./ A rendőrség munkájáról tájékoztató. 
     Előterjesztő: Lajmer György Rendőrkapitány  
2./ A Kadencia Alapfokú Művészetoktatási Kft. ügyvezetőjének, Süveges Imrének a  
    tájékoztatója.  
3./ A Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság, Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség,  
    Nagykáta Hivatásos Tűzoltóság tájékoztatója.  
    Előterjesztők: Tóth László tűzoltó alezredes, kirendeltség-vezető, 
    Torba Csaba tűzoltó alezredes, parancsnok              
4./  A Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság, Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség  
    anyagi, tárgyi támogatás iránti kérelme.  
    Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
5./ Tápiószecső-Szentmártonkáta Szociális és Gyermekjóléti Szolgálati Társulás munkájáról      
     beszámoló.  
     Előterjesztő: Tokajiné Békési Kitti szakmai vezető  
6./ A 0427 hrsz.-ú út járhatóvá tétele tárgyában beérkezett árajánlatok megtárgyalása.  
     Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
7./Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulás kérelmében döntés.  
    Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
8./ Civil szervezetek által benyújtott pályázatokról döntés.  
    Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
9./ Az önkormányzat Gazdasági programjának, fejlesztési tervének az elfogadása.  
     Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
10./ A nagyközség gyámhatósági feladatairól beszámoló. 
     Előterjesztő: Dr. Illés Zsuzsanna jegyző      
11. A Forrópuszta, folyékony hulladéklerakóhoz vezető út járhatóvá tételéhez pénzösszeg     
     biztosítása.  
     Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
12./Magyar Telekom Nyrt.-vel bérleti szerződés jóváhagyása. 
     Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
13./ Ingatlanvásárlás iránti kérelem (Balogh János)  
      Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
14./ Képviselői indítvány. 
      Előterjesztő: Fejős László képviselő 
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15./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 
eseményekről. 
     Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
16./ Költségvetést érintő határozatok elfogadásáról döntés. 
     Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
17./ Egyebek  
18./ Polgármester szabadságolásával kapcsolatos beadvány. 
     Előterjesztő: Fejős László képviselő  
 
2./ Felkéri az polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal      Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                polgármester     
 
Fejős László képviselő távozik az ülésről. 
 
 

1 ./ Napirendi pont: 
A rendőrség munkájáról tájékoztató. 
Előterjesztő: Lajmer György Rendőrkapitány  
 

Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót Lajmer György rendőrkapitány úrnak. 
Lajmer György rendőrkapitány: ismerteti a beszámolóját. Annyit szeretne kiemelni, hogy a 
településen az ittas vezetők bírságolása háromszorosára nőtt. Száznyolcvankilenc 
büntetőeljárást befejeztek. A település még mindig nem került bele a fokozattan veszélyes 
települések közé. Elmondja, hogy a közlekedési helyzet javult. Elindult egy közösségi 
sorozat, ami június 30-ig tart. Köszöni a helyi polgárőrség közreműködését és munkáját és 
kéri továbbra is a segítséget. 
 

Fejős László képviselő visszaérkezik az ülésre. 
 

Béres István helyi lakos: felveti a fatolvajokat. Az erdőtulajdonosok nem elégedettek a 
rendőri intézkedésekkel. Véleménye szerint változtatni kell a felderítés módján.  
Lajmer György rendőrkapitány: köszöni az észrevételt. Elmondja, hogy észlelték a problémát. 
Az a tapasztalat, hogy az elkövetés és a bejelentés között sok idő telik el. Kéri, hogy azonnal 
tegyék meg a bejelentést. Elmondja, hogy hétfőn fogadónapja van és megkéri Béres István 
helyi lakost, hogy menjen be hozzá. Hozzáteszi még, hogy kisebb értékű lopásokat sikerült 
felderíteniük.  
Béres István helyi lakos: köszöni és élni fog a lehetőséggel.  
Burgyán Benő: kérdése, hogy a lovas járőröket idén is lehet majd látni? 
Lajmer György rendőrkapitány: tájékoztatásul elmondja, hogy a készenléti rendőrök 
rendelkeznek a lovas állománnyal. Kért lovas járőrszolgálatot, de nem tudja megígérni, hogy 
lesz. Annyit viszont elmond, hogy kutyás megerősített szolgálat lesz. Ez a szolgálat leginkább  
majd az erdős, tanyás részeken fog jelen lenni.  
Fodor Zoltán polgármester: felveti a rendőrkapitány úrnak, hogy a Tápiószecsői 
őrsparancsnokkal kapcsolatban tájékoztassa a képviselőket. 
Lajmer György rendőrkapitány: bejelenti, hogy 2015. március 25-től felmentették az 
őrsparancsnoksági tisztségéből Czernák Andrást. Hozzáteszi, hogy nem a kollégával és a 
munkájával volt a probléma.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy Czernák Andrásra mindig számíthatott az 
önkormányzat és a munkájával elégedettek voltunk.  
Lajmer György rendőrkapitány: elmondja, hogy nem veszítettük el Czernák Andrást, csak 
más feladatkört kapott.  
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Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a beszámoló elfogadását. Kéri a képviselőket 
szavazzanak. 
 

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

119/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a rendőrség munkájáról szóló beszámolót 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
         
Fejős László: felveti, hogy meg kell szavaztatni külön, hogy a testület milyen napirendi 
pontokat tárgyal. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy a testület a méltatlansággal kapcsolatos 
beadványon kívül minden napirendi pontot elfogadott tárgyalásra. A méltatlansággal 
kapcsolatos ügyben a Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslata után dönthet a képviselő-testület.   
A Pénzügyi és Jogi Bizottság ülését az elnök asszony a hétfői napra hívta össze.  
 

2./ Napirendi pont: 
A Kadencia Alapfokú Művészetoktatási Kft. ügyvezetőjének, Süveges Imrének a 
tájékoztatója.  
 

Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót Süveges Imrének. 
Süveges Imre: először is köszöni az önkormányzat támogatását. Az Arany János Általános 
Iskolába Budapestről járnak a tanárok. Tizenhárom telephelyen működik az oktatás. 
Elmondja, hogy ha igény van rá, akkor adunk kölcsön hangszert is. Egyéni foglalkoztatás van, 
így hatékonyabban tudják megtanítani és felkészíteni a diákot. Törvény írja elő, hogy 
ellenőrizni kell a működésünket. Eddig sikeresen működtünk. Felajánlja, hogy az 
önkormányzat rendezvényeire szívesen felkészítenek diákokat. Köszöni a lehetőséget. 
Fodor Zoltán polgármester: köszöni a tájékoztatást. Felteszi szavazásra a tájékoztató 
elfogadását. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

120/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a Kadencia Alapfokú Művészetoktatási Kft. munkájáról szóló tájékoztatót. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
         
3./ Napirendi pont: 
A Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság, Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség ,   
Nagykáta Hivatásos Tűzoltóság tájékoztatója.  
 Előterjesztők: Tóth László tűzoltó alezredes, kirendeltség-vezető, 
Torba Csaba  tűzoltó alezredes, parancsnok              
 

Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Tóth László tűzoltó parancsnoknak.  
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Tóth László tűzoltó parancsnok: az írásos beszámolójához kiegészítésként elmondja, hogy 
15%-kal csökkentek a kéménytüzek. Tájékoztatja a képviselőket, hogy a kéményseprők 
mögött a katasztrófavédelem áll. Jó hírként elmondja, hogy a régióban szén-monoxid 
mérgezés nem történt. A tüzesetek száma az időjárás, a szárazság miatt nőtt. Aktualitás, hogy 
2015. március 05-től a tűzvédelmi szabályzat módosult. Belterületen tilos a szabadtéri 
tűzgyújtás. Viszont, ha az önkormányzat rendelkezik helyi rendelettel, akkor az abban 
meghatározott feltételek mellett lehet tüzet gyújtani. Ha valaki ezt megszegi és nem tartja be, 
akkor jelezni kell a katasztrófavédelem felé és ők kivonulnak. Külterületen eddig bejelentés 
köteles volt a tűzgyújtás. Március 5-től engedélyköteles és egyszerre csak tíz hektárt lehet 
égetni. Elmondja, hogy tizenöt nappal előbb kell elküldeni a kérelmet az illetékes 
katasztrófavédelmi hatósághoz. Öt napon belül dönt és a kérelemhez csatolni kell háromezer 
forintos illetékbélyeget. A kéményseprőkkel kapcsolatban még annyit szeretne elmondani, 
hogyha nem tudnak bemenni az ingatlanba, akkor ők jelzést küldenek a 
katasztrófavédelemhez és ők egy előre egyeztetett időpontban kimennek, vagy ha az ingatlan 
tulajdonosa tudja igazolni, hogy rendben van a kéménye, akkor ki sem mennek.  
Patócs István helyi lakos: kérdése, hogy helyrajzi számonként tíz hektár? 
Tóth László tűzoltó parancsnok: igen helyrajzi számonként.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: tájékoztatásul elmondja, hogy a település honlapján közzé lett 
téve az új szabályozás és kérelem nyomtatványt is le lehet tölteni. A helyi újságban is 
tájékoztatni fogjuk a lakosokat.  
Béres István helyi lakos: kérdése, hogy az erdőfelújításra is vonatkozik ez az új szabály? 
Tóth László tűzoltóparancsnok: elmondja, hogy ez egy kivétel, erre nem vonatkozik.  
Fodor Zoltán polgármester: köszöni a tájékoztatást. Felteszi szavazásra a beszámoló 
elfogadását. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 

 A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

121/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság, Cegléd Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség, Nagykáta Hivatásos Tűzoltóság munkájáról szóló tájékoztatót. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
 
 

4./  Napirendi pont: 
A Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság, Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség 
anyagi, tárgyi támogatás iránti kérelme.  
 Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 

 

Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót Tóth László tűzoltóparancsnoknak.  
Tóth László tűzoltóparancsnok: elmondja, hogy nem az alapfeladatok ellátására kéri a 
katasztrófavédelem a támogatást, hanem ifjúsági tábor megszervezésére. A tavalyi évben is az 
önkormányzatok támogatásával valósítottuk meg.  
 

Baranyi Julianna képviselő asszony megérkezik az ülésre.  
 

Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a bizottságok javaslata alapján az önkormányzat 
anyagi támogatást nem tud nyújtani, de felajánlja, hogy ha bármilyen rendezvényt szeretnének 
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szervezni itt a településen, akkor ingyenesen biztosítja a testület az Arany János Általános 
Iskola tornatermét.  
Tóth László tűzoltóparancsnok: köszöni a felajánlást.  
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy az önkormányzat anyagi támogatást nem 
tud nyújtani, de felajánlja, hogy ha bármilyen rendezvényt szeretne szervezni a 
katasztrófavédelmi kirendeltség itt a településen, akkor ingyenesen biztosítja a testület az 
Arany János Általános Iskola tornatermét. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

122/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ anyagi támogatást nem tud nyújtani a Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság, 
Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltségének. 
Felajánlja, hogy ha a kirendeltségnek bármilyen rendezvény lebonyolításához szüksége van a 
Szentmártonkátai Arany János Általános Iskola tornatermére, akkor azt egyszeri alkalommal, 
ingyenes biztosítja részükre. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
 
 

Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy Bata József Tápiószecső polgármestere kérte, 
hogy ha megérkezik, akkor tárgyalja a testület ezt a napirendi pontot. Kéri a képviselőket 
szavazzanak. 
 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

123/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy a Tápiószecső-Szentmártonkáta Szociális és Gyermekjóléti Szolgálati 
Társulás munkájáról szóló beszámolót, akkor tárgyalja, ha megérkezik Tápiószecső település 
polgármestere. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
 

5./ Napirendi pont: 
A 0427 hrsz.-ú út járhatóvá tétele tárgyában beérkezett árajánlatok megtárgyalása.  
Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 
 

Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy az előző testületi ülésen azt a döntést hozták a 
képviselők, hogy a mai ülésig kerüljön levételre a Somogyi Béla utcánál a súlykorlátozó tábla 
és legyen bekérve árajánlat tervezésre, útépítésre. Nagyságrendileg húsz-harmincmillió 
forintba kerülne az a rétegrend, ami elbírja ezt a kamionforgalmat. Ha lenne még több 
vállalkozótól bekérve árajánlat, abban az esetben is körülbelül ezen összeg körül lenne, hiszen 
véleménye szerint egyik vállalkozó sem tudná megcsinálni a fele összegért. 
Baranyi Julianna: a Pénzügyi és Jogi Bizottsági ülésen jelen volt Patócs István 
Agrárszövetkezet elnöke. Polgármester úr elmondta, hogy mennyibe kerülne az elkerülő út 
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kiépítése és akkor sem oldódna meg a probléma, hiszen pár éven belül a kamionok 
széttaposnák ezt a kavicsréteget és belesüllyedne a termőföldbe. Patócs úr tájékoztatta a 
bizottságot, hogy az intervenciós raktározás megszűnt. A másik fél beleegyezett abba, hogy a 
kettőszáznegyven vagonnyi gabonát kiszállítsa az Agrárszövetkezet. A bizottság 4 igen 
szavazattal azt javasolja, hogy ismételten legyen meghallgatva a másik fél is. Illetve azt is 
javasolja a bizottság, hogy az legyen megengedve az Agrárszövetkezetnek, hogy a saját 
terményét kiszállíthassa.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a Településfejlesztési és Oktatási Bizottság 
elnöke nem volt jelen az ülésen, így kéri a jegyzőt, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: a Településfejlesztési és Oktatási Bizottság kettő határozatot 
hozott. Az egyiket 4 igen egyhangú szavazattal úgy fogadta el, hogy a Somogyi Béla utca 
lakóit körbejárják a bizottság tagjai, kikérik a véleményüket, hogy zavarja-e őket a 
kamionforgalom, illetve felajánlják nekik a járdaépítést. Továbbá ha szükséges, akkor a zaj és 
a pormérés elvégeztetését vállalja az Agrárszövetkezet. A másik javaslatuk az volt 3 igen 1 
tartózkodás szavazattal, mivel a tábla levételére került sor a mai ülésig, hogy ez az állapot 
maradjon fenn. 
A Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslatánál kimaradt, hogy ha az időjárás engedi, akkor az 
Agrárszövetkezet a hátsó úton közlekedjen. 
Fodor Zoltán polgármester: úgy gondolja, hogy az lenne az ildomos, ha meghallgatná a 
testület a feleket.  
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: elmondja, hogy a bizottsági üléseken elmondta a 
véleményüket. Elmondja, hogy a zaj és pormérést megcsinálja az Agrárszövetkezet. Továbbá 
vállalta a szövetkezet, hogy hárommillió forintot átutalnak az önkormányzathoz és célszerű 
lenne, ha a Somogyi Béla utcában járda lenne kialakítva. Ez az állapot fennmaradna, azzal a 
kitétellel, hogy ha az időjárási viszonyok engedik, akkor a hátsó elkerülő úton közlekednek a 
kamionok. Véleménye szerint az önkormányzatnak sincs annyi pénze, hogy ezt az elkerülő 
utat kiépítse. Annak az útnak, ami bírja a teherforgalmat, rengeteg követelménynek meg kell 
felelnie. Úgy gondolja, hogy ami most történt kiszállítás az ott lakók nem nagyon vették 
észre. 
 
Burgyán Benő képviselő távozik az ülésről. 
 
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: elmondja, hogy azt nem lehet tudni, hogy mikor 
történik a további kiszállítás. Úgy érzi, hogy amit lehetett a szövetkezet megtett. A gazdasági 
helyzet megváltozott. A beszállítás többségét nem a Somogyi Béla úton végezzük, próbáljuk 
megoldani. 
 

Fodor Zoltán polgármester: javasolja, hogy a családsegítő szolgálat beszámolója legyen 
tárgyalva, hiszen megérkezett Bata József Tápiószecső polgármestere. Kéri a képviselőket 
szavazzanak.  
 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

124/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy a Tápiószecső-Szentmártonkáta Szociális és Gyermekjóléti Szolgálati 
Társulás munkájáról szóló beszámolót tárgyalja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
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Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Tokajiné Békési Kitti szakmai vezetőnek. 
Tokajiné Békési Kitti: úgy gondolja, hogy elég részletes a tájékoztató, nem kívánja 
kiegészíteni. Szívesen válaszol, ha bármilyen kérdése van a testületnek.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy történt már előrelépés a pszichológus felvételével 
kapcsolatban? Amikor társult a két önkormányzat, akkor elmondták, hogy nagy szükség lenne 
a pszichológusra. 
Tokajiné Békési Kitti: elmondja, hogy jelenleg még nincs és elég nehéz pszichológust találni, 
de nem csak ez az álláshely üres, hanem még két álláshely is. Ennek a feltöltése folyamatban 
van, de nem azért, mert nincs rá keret, hanem nincs jelentkező.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy hány órát lenne jelen a pszichológus? 
Tokajiné Békési Kitti: elmondja, hogy mindkét településen egy-egy napot.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy a pszichológus álláshely meg lett hirdetve? 
Tokajiné Békési Kitti: elmondja, hogy még nem lett meghirdetve. Az egyik álláshelyet, a 
családsegítőt sikerült betölteni, de még a gyermekjólétet nem.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy ez megfelelő végzettséghez kötött? 
Tokajiné Békési Kitti: igen a gyermekjólétbe csak megfelelő végzettséggel lehet felvenni, ami 
azt jelenti, hogy befejezett főiskola és szakirányú. Ennél nem lehet eltérni. A családsegítőbe el 
lehet térni 50%-ban.  
Kele Sándorné: köszöni a tájékoztatást. 
Škoda Ferenc: elmondja, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság elégedett volt a 
beszámolóval és 3 igen szavazattal javasolja elfogadásra. 
Kele Sándorné: a beszámolóban van egy olyan adat, ami a szülői elhanyagoltságot mutatja. 
Hetvenkilenc esetben kellett intézkedni. Ez nagyon sok. 
Tokajiné Békési Kitti: így van, ez nagyon sok.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy ennyire elhanyagolják a szülők a gyerekeket? 
Tokajiné Békési Kitti: igen, sajnos és az egyik probléma hozza a másikat. Illetve elmondja, 
hogy ezek a számok nem csökken.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy ez az elhanyagoltság mit jelent? 
Tokajiné Békési Kitti: a ruházat, az otthoni körülmények. 
Kele Sándorné: kérdése, hogy az étkezés is probléma? 
Tokajiné Békési Kitti: elmondja, hogy az nem probléma. Akik ilyen elhanyagoltak, azok az 
iskolában kiközösítésre kerülnek. Sajnos ezt mi tudjuk, akik bemennek a lakásba. Hiába van 
kimosva a ruha. 
Kele Sándorné: annyit szeretne még elmondani, hogy átfogó és mindenre kiterjedő ez a 
beszámoló. 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót Bata József Tápiószecső polgármesterének. 
Bata József Tápiószecső polgármestere: köszöni a meghívást és szeretettel köszönt mindenkit. 
Tokajiné Békési Kittinek köszöni a beszámolót, bár tüzetesen nem nézte még át. Úgy 
gondolja, hogy olyan alapos, mint amit az elmúlt két hónapban tapasztalhattunk tőle. 
Elmondja, hogy egy kronologikus tájékoztatót hozott és küldött az önkormányzatnak. Ebben 
le van írva, hogy 2013. májusától hogyan is alakult a társulat. Ugye ezzel az volt a szándéka a 
két önkormányzatnak, hogy egy jól működő szolgálatot hozzunk létre. Be kell vallani, hogy 
nem igazán jött be a számításunk. Felvetődött a kérdés Szentmártonkáta részéről, hogy 
hogyan lehetséges az, hogy akkor még nyolcmillió forintot kell fizetni. Sajnos, bármennyire is 
igyekeztünk, csak májusban kaptuk meg az engedélyeket. Ebből a kronologikus leírásból 
kiderül, hogy nem voltak üres járatok. Az egy másik dolog, hogy másfél év elteltével szívesen 
megkérdezné attól, aki az engedély kérelmet készítette, hogy miért kellett annyi hiánypótlást 
teljesíteni. De ezek rövid határidőben teljesítve lettek. Ettől eltekintve májusban kaptunk 
engedélyt a társulásra. Az időközben megkapott normatívákat év végén visszafizettetik 
velünk. Eddig nyolcmillió forint volt összesen, annyit javult a kép, hogy hatmillió-
háromszázezer forint a Magyar Államkincstár számítása szerint. Lakosságszám arányosan 
Szentmártonkátára kettőmillió-hét-nyolcszázezer forint jut. Amikor megalapítottuk ezt a 
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társulást, akkor mindkét testülettől azt a felhatalmazást kaptuk, hogy a normatívából ki kell 
jönni és év közben már látható volt az, hogy finanszírozási probléma lesz az engedély miatt, 
ezért ez a plusz munkatársnak a felvétele ott megakadt. Nem tudtuk megfinanszírozni. Nem 
történt megállapodás. Ő mondta, hogy addig, amíg nem lesz tisztán látható a finanszírozás, 
addig ne vegyünk fel senkit. Az előző vezető távozása után lehetőség nyílt arra, hogy rendbe 
tegyük a dolgokat. Köszöni Kittinek a munkáját. Állítja, hogy ebben az évben ilyen probléma 
nem lesz. Törekedni fogunk, hogy a szükséges szakembert alkalmazni tudjuk. A költségvetés 
nullára jön ki. Ha ezt a megküldött tájékoztatót látni fogja minden képviselő, akkor 
kérdéseivel forduljanak a polgármesterhez. 
 

Burgyán Benő képviselő visszaérkezik az ülésre 

 

Bata József Tápiószecső polgármestere: Annyit szeretne kiemelni, hogy hogyan is alakultak 
ezek a hiánypótlások. 2014. március 5-én került benyújtásra a gyámhivatalhoz az utolsó 
dokumentum és ezt május 5-én küldték meg. Ez elég szokatlan, hiszen tizenöt napos 
határidőkkel dolgozunk.  
 

Fejős László képviselő távozik az ülésről. 
 

Bata József Tápiószecső polgármester: ez a legdurvább benne, de a többi szoros határidő 
betartása mellett küldte. Amiből a társulásnak dolgoznia kell az évente huszonegymillió forint 
és ez a hatmillió-háromszázezer forint ebből jön le, hiszen a két testületnek meg kell 
finanszírozni. Kerestük a hibát jegyző asszonnyal, hogy hogyan lehet az, hogy ez a társulás 
nem jobb, mint az előző. Az elmúlt év közepétől romlott a helyzet és nem váltotta be a hozzá 
fűzött reményeket. De nem akar magyarázkodni, és csak őszön jöttek olyan jelzések, ezek is 
Szentmártonkátáról. Vizsgálták ezeket, hogy jogosak-e vagy sem. Több egyeztetés történt ez 
ügyben, hogy a vezető körül rendben van-e minden. Novemberben világosodott ki, hogy nincs 
rendben. Komoly problémát okozott a gondozottaktól beszedni a pénzt. Nem volt egyszerű 
megválni tőle. Kitti ezért lett felvéve. Az állást meg kell pályáztatnunk, de úgy látjuk, hogy 
Kitti megfelelő lenne. Köszöni a szót.  
Fodor Zoltán polgármester: annyit szeretne elmondani, hogy az előző társulás idején, amiben 
benne voltunk, azért döntöttünk a váltás mellett, mert a normatívához minden évben egyre 
többet kellett hozzátenni. Ezért döntöttünk úgy, hogy Tápiószecsővel társulunk. Most 
pontosítást kértünk Tápiószecsőtől, hogy mennyit kellene fizetnünk. Megkaptuk és 
köszönjünk a kronologikus adatokat. A következő alkalommal majd tárgyaljuk. Megköszöni ő 
is Tokajiné Békési Kittinek és a dolgozóknak is a munkájukat.  
Bata József Tápiószecső polgármestere: elmondja, hogy már a korábbi szakmai vezetőtől és 
már Kittitől is jött kérés arra, hogy a dolgozóknak arra a bizonyos öt hónapra az ágazati 
pótlék, - amit eddig nem tudtunk kompenzálni - rendezni kellene. Az ő szemszögükből úgy 
gondolja, hogy ez érthető kérés. Ők arról nem tehettek, hogy egy működő, de be nem jegyzett 
társulásnál dolgoznak, ahol éppen az ő bérüket nem finanszírozta az állam. Úgy gondolja, 
hogy az igény jogos. Az biztos, hogy állami finanszírozásból nem tudjuk fizetni. Tehát ha a 
két képviselő-testület azt mondja, hogy vesz egy nagy levegőt és rendezzük utólag 
visszamenőleg, akkor lehet esélyük arra, hogy ezt a pénzt megkapják. Ő javasolja, hogy 
legyen átgondolva.  
Fodor Zoltán polgármester: javasolja a beszámoló elfogadását. Illetve azzal kiegészíteni, hogy 
a következő alkalommal mindenképpen tárgyalja a testület a kronologikus beszámolót és ott 
volna ésszerű tárgyalni az ágazati pótlékot is. 
Kele Sándorné: kérdése, hogy az ágazati pótlék szerepel abban a kronologikus beszámolóban? 
Bata József Tápiószecső polgármester: elmondja, hogy a pénzügyes kolléganők már csináltak 
egy kalkulációt, de most nem hozta magával. Nem nagy összegről van szó, úgy gondolja, 
hogy önkormányzati szinten megoldható.  
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Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a beszámoló elfogadását azzal a kiegészítéssel, 
hogy a következő alkalommal tárgyalja a testület a kronologikus beszámolót és az ágazati 
pótlékot is. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

125/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a Tápiószecső-Szentmártonkáta Szociális és Gyermekjóléti Szolgálati Társulás 
munkájáról a beszámolót, azzal a kiegészítéssel, hogy a következő képviselő-testületi ülésen 
tárgyalja a kronologikus beszámolót és az ágazati pótlék kifizetését. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
 

Fodor Zoltán polgármester: folytatva az előző napirendi pontot átadja a szót Buzás József 
helyi lakosnak.  
Buzás József helyi lakos: meglepődve hallja a javaslatokat. Nem járdáról volt szó. Kéri a 
képviselőket, hogy arról szavazzanak, amiről az előző testületi ülésen szó volt. Az elkerülő út 
megépítéséről.  
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: elmondja, hogy ez önkormányzati út és ha kitiltják a 
Somogyi Béla utcából az Agrárszövetkezethez történő be- és kimenő kamion forgalmat, akkor 
ugyanolyan minőségű utat kell biztosítaniuk. A járdaépítés egy ajánlat volt. Megoldást kell 
keresni. 
Fejős László: gyors számításokat végzett és úgy gondolja, hogy olcsóbban is ki lehet hozni.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy ezerötszáz méterről van szó.  
Burgyán Benő: felveti problémaként, hogy csak egy vállalkozó lett megkérdezve. Meg kell 
oldani a problémát, tegyen hozzá a testület pénzt. Véleménye szerint, ha az önkormányzati 
kft. vállalna munkát, akkor az áfát vissza lehet igényelni.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a testület azt szavazta meg, hogy először egy 
tervező legyen megkérdezve és az ő általa javasolt rétegrend alapján készítette el az 
árajánlatot a Gildex Kft.  
Buzás József: annyit szeretne még elmondani, hogy a használatbavételi engedélybe leírtakat 
tartsa be az Agrárszövetkezet. Nem ez volt a megállapodás. Elmondja, hogy amiben tud, segít 
az elkerülő út és a járda kiépítésében is.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy ezek a javaslatok bizottsági ülésen merültek fel. 
Nem zárkóznak el az elkerülő út kiépítésétől, de nem tudja megítélni, hogy például hatmillió 
forintból, milyen minőségű utat lehet oda megépíteni.  
Fejős László: véleménye szerint hárommillió- hatszázezer forintból lehet olyan utat csinálni, 
mint ami feléjük van.  
Škoda Ferenc: egyetért Fejős László képviselő úrral. Az Agrárszövetkezet felajánlott 
hárommillió forintot. Legyen elkezdve az elkerülő út kiépítése.  
Fodor Zoltán polgármester: ismét elmondja, hogy az volt a testület álláspontja, hogy tervező 
javaslatára legyen bekérve árajánlat.  
Burgyán Benő: kérdése, hogy ami a vadászoknál félre van téve pénzösszeg, azzal mi a 
helyzet? 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: tájékoztatja a képviselőket, hogy Dr. Hajnal Károly intézője az 
ügynek és a vadásztársaság régebben úgy döntött, hogy Balázs József tanyája melletti útat 
teszik abból rendbe. 
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Burgyán Benő: véleménye szerint azt az önkormányzat döntse el, hogy azt az összeget mire 
költi el. 
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: úgy tudja, hogy ez az összeg ügyvédi letétbe van 
helyezve. Felveti azt a kérdést, hogy ki fogja megállapítani azt, hogy járható-e az út? 
Többször elmondta már, hogy a használatbavételi engedély az intervenciós tárolóra lett 
kiadva. Mint intervenció már nem létezik.  
Buzás József helyi lakos: nem érti, hogy a bizottság miért vacillált. Véleménye szerint legyen 
elkezdve az elkerülő út kiépítése, az Agrárszövetkezet utalja át a pénzt az önkormányzatnak.  
Kele Sándorné: úgy gondolja, hogy azokat a gazdákat össze kellene hívni egyeztetésre, 
akiknek ott van földterület.  
Baranyi Julianna: elmondja, hogy nem vacillált a bizottság, csak az önkormányzatnak sincs 
most ennyi pénze, hogy ezt az elkerülő utat kiépítse.  
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: elmondja, hogy a gazdákat mindenképpen össze kell 
hívni. Ha az út kiépítésre kerül, akkor abban kitérőknek is lenni kell, ez viszont érint több 
ingatlantulajdonost is. Ki kell méretni a területeket. 
Baranyi Julianna: javasolja ő is, hogy legyenek összehívva a gazdák, akiknek ott van 
földterületük.  
Buzás József helyi lakos: elmondja, hogy a Somogyi Béla utcában sincs kitérő. Felveti, hogy 
most nem gond a gazdáknak, hogy ott járnak a kamionok? Nem az ő dolga, hogy döntsön, de 
kéri a testületet, hogy a lakosságot is vegye figyelembe.  
Fejős László: véleménye szerint ne húzzuk tovább az időt.  
Fodor Zoltán polgármester: összefoglalja a javaslatokat, felvetéseket. Először is legyenek 
összehívva a gazdák, kérjük ki a véleményüket, hogy hozzájárulnak-e az elkerülő út 
kiépítéséhez. Másodszor legyen megkeresve a vadásztársaság az összegyűlt pénzösszeg 
felhasználásával kapcsolatban. Harmadszor kerüljön bekérésre árajánlat több vállalkozótól a 
könnyebb szerkezetű elkerülő út kiépítésére. Negyedszer az Agrárszövetkezet utalja át a 
hárommillió forintot, amivel hozzájárul az út kiépítéséhez. Ötödször pedig az önkormányzat 
méresse ki a területeket.  
Buzás József helyi lakos: volt egy szóbeli megállapodás, ami az időkorlátról szólt, de nem 
tartott be az Agrárszövetkezet.  
Fodor Zoltán polgármester: javasolja, hogy kerüljön vissza a súlykorlátozó tábla a Somogyi 
Béla utcába és ha kér az Agrárszövetkezet behajtási engedélyt, akkor ki lesz nekik adva. 
Továbbá az időkorlátozó tábla is kerüljön kihelyezésre. 
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: elmondja, hogy nem akar a szövetkezet plusz 
kamionokat. Illetve azt is elmondja, hogy az Agrárszövetkezet építette a Somogyi Béla utcát. 
Tudták a lakók, hogy ott működik a szövetkezet.  
Buzás József helyi lakos: legyen idő behatárolva.  
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy legyenek összehívva a gazdák, hogy 
hozzájárulnak-e az elkerülő út kiépítéséhez és hogy a vadásztársaságnál összegyűlt 
pénzösszeget mire kívánják felhasználni. Kerüljön bekérésre árajánlat több vállalkozótól a 
könnyebb szerkezetű elkerülő út kiépítésére. Az Agrárszövetkezet utalja át a hárommillió 
forintot, amivel hozzájárul az út kiépítéséhez. Továbbá az önkormányzat méresse ki a 
területeket. Illetve egy időkorlátozó tábla legyen kihelyezve a Somogyi Béla utcába, ami úgy 
engedélyezné a be- és kihajtást, hogy 08:00 – 18:00 között.  
Buzás József helyi lakos: ő is javasolja, hogy az időkorlátozó tábla legyen kihelyezve.  
Fodor Zoltán polgármester: kérdése, hogy az út kiépítésére a határidő május végéig 
megfelelő? 
Patócs István Agrárszövetkezet elnöke: véleménye szerint először legyen meg a kimérés.  
Gácsi Zsolt: véleménye szerint ne most szabjunk meg határidőt. A gazdákkal együtt kellene.  
Fodor Zoltán polgármester: annyit javasolna még, hogy a Településfejlesztési és Oktatási 
Bizottság kezdeményezze az árajánlatok bekérését és a gazdák összehívását. Kéri a 
képviselőket szavazzanak. 
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A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

 
126/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta a 0427 hrsz.-ú út járhatóvá tétele tárgyában beérkezett kérelmet és úgy dönt, 
hogy kerüljenek összehívásra a gazdák, hogy hozzájárulnak-e az elkerülő út kiépítéséhez. 
-Legyen megkérdezve, hogy a vadásztársaságnál összegyűlt pénzösszeget mire kívánják 
felhasználni.  
-Kerüljön bekérésre árajánlat több vállalkozótól a könnyebb szerkezetű elkerülő út 
kiépítésére.  
-Az Agrárszövetkezet utalja át a hárommillió forintot, amivel hozzájárul az út kiépítéséhez. --
-Az önkormányzat méresse ki a 0427 hrsz.-ú utat.  
-Időkorlátozó tábla legyen kihelyezve a Somogyi Béla utcába, ami úgy engedélyezné a be- és 
kihajtást, hogy 08:00–18:00 között.  
-A Településfejlesztési és Oktatási Bizottság kezdeményezze az árajánlatok bekérését és a 
gazdák összehívását 
2./Felkéri a polgármestert és a Településfejlesztési és Oktatási Bizottságot a szükséges 
intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                        Felelős: Fodor Zoltán polgármester 
                 Településfejlesztési és Oktatási 
                         Bizottság elnöke 
                                                                                                      
Fodor Zoltán polgármester: javasolja, hogy 2015. április 10-ig legyenek összehívva a gazdák. 
 

7./Napirendi pont: 
Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulás kérelmében döntés.  
Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének. 
Baranyi Julianna: a Pénzügyi és Jogi Bizottság a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulás 
részére öt fő munkásnak a bérét hatezer forint/fő/hónap díjazásban támogatásra javasolja. 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslatát. Kéri a 
képviselőket szavazzanak. 
 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

127/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulás kérelmét és úgy dönt, hogy öt fő  
bérét hatezer forint/fő/hó összegben támogatja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 

 

8./ Napirendi pont: 
Civil szervezetek által benyújtott pályázatokról döntés.  
Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 
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Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének. 
Baranyi Julianna: a Pénzügyi és Jogi Bizottság azt javasolta, hogy a Székely József 
Református Általános Iskoláért Alapítvány negyvenezer forint támogatásban részesüljön, 
azzal a kitétellel, hogy a mai testületi ülésig hozzák be a cégbírósági bejegyzést. 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy bent volt Dr. Hajnal Károly és kérte, hogy ha 
lehet, akkor addig ne legyen kifizetve, amíg nem hozzák be a cégbírósági bejegyzést. 
Szántai Anikó: elmondja, hogy ez már egy hosszabbított határidő volt neki.  
Baranyi Julianna: a bizottság abban maradt, hogy ha a mai testületi ülésig behozzák ezt a 
papírt, akkor megkapják a támogatást, de mivel nem érkezett meg ezért nem kap támogatást. 
A Tápiómenti Mozgáskorlátozottak Egyesület részére száztízezer forintot javasol a bizottság.  
A Napsugár Egyesület részére negyvenezer forintot. A Szentmártonkátai Községi Sport 
Egyesület részére egymillió forintot. Szentmártonkáta Polgárőr Egyesület részére ötszázezer 
forint. Községtörténeti Baráti kör részére hatvanezer forintot. Szentmártonkátai Könyvtárért 
Alapítvány részére pedig negyvenezer forintot javasol a bizottság. Ez összesen egymillió-
hétszázkilencvenezer forint, javasolja, hogy a negyvenezer forintot csoportosítsuk át a Sport 
Egyesület részére. 
Škoda Ferenc: mint a Sportkör elnöke szeretne egy pár szót szólni. Ugye január környékén 
szó volt arról, hogy a Sportkör támogatása le lesz véve egymillió forintra. Egy táblázatba fel 
lett sorolva, hogy melyik szervezet mennyi támogatást fog kapni. Dobi József egy táblázatot 
állított össze és a bizottság ezt meg se nézte.  
Baranyi Julianna: elmondja, hogy ez a táblázat nem volt bent a bizottsági ülésen.  
Škoda Ferenc: biztos, hogy bent volt, de egyik bizottsági tag sem kérte el.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: tájékoztatásul elmondja, hogy a jegyzőkönyvvezető, Némethné 
Povázson Éva egy dossziéba behozta az összes pályázati anyagot és ez a táblázat is benne 
volt.  
Škoda Ferenc: bent volt, csak a bizottság nem kérte. Nem érti, hogy miért az alapján dönt a 
bizottság, hogy egy-két emberrel nem szimpatizál. Hozzáteszi, hogy ő már rég lemondott. 
Csak sajnos senki nem vállalta el és továbbra is megválasztottak elnöknek. Igazából a 
gyerekek meg a játékosok miatt mondja most ezt el. Sőt ősztől egy lánycsapatot szeretne 
indítani a Sportkör és sajnos a testület teljes mértékben keresztbe húzza. Szponzorációt nem 
tudnak találni. Felháborítónak tartja, hogy egy részletes költségvetést nem vesz figyelembe a 
bizottság.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a bizottsági ülésen bent volt ez a táblázat, és 
elmondták, hogy az étkeztetés, a labdák darabszáma, teremtornák, terembérlés és az utazás 
volt, ami nagyon magas összeggel volt beállítva. A labdáknál felmerült, hogy miért kell 
harminc darab drága labda, hogy ha most nem olyanok a lehetőségek. A teremtorna is kérdés 
volt, hogy terembérletre miért költenek, ha nincs rá keret. Illetve az utaztatás. 
Škoda Ferenc: kérdése, hogy ha idegenbe kell menniük játszani, akkor hogyan menjenek el? 
A szülők nem fogják bírni, sokkal többe kerül, ha autóval mennek. A labdákkal kapcsolatban 
elmondja, hogy korosztályok szerint különböző méretű labdák kellenek. Ki vannak lukadva a 
labdák, meg lehet nézni.  
Baranyi Julianna: elmondja, hogy a jegyző asszonynál lévő dosszié nem volt bent a Pénzügyi 
és Jogi Bizottsági ülésen.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy biztos bent volt.  
Baranyi Julianna: nem volt bent az elmúlt ülésen. Dobi Józsefnek a költségvetési táblázatát a 
költségvetés tárgyalásánál látta a bizottság és akkor igen is sok luxusnak számító dolgot 
találtunk benne, amiket felsorolt. Nagyon drága labdákat. Abból a megfontolásból döntött a 
bizottság, mert Škoda Ferenc akárhányszor meg volt kérdezve, mindig azt mondta, hogy a 
Sportkörnél problémák vannak. Épülnek le a csapatok és mennek el a játékosok.  
Škoda Ferenc: igen ez volt, de azt is elmondta, hogy a felnőtt csapatból Kókára átigazolt 
kilenc játékos. De most Józsi lemondott Kókán és hét vagy nyolc játékos biztos vissza fog 
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jönni. Kiveszi a bizottság a terembérletet. Nincsen sportcsarnokunk. Ha meghívják a csapatot 
teremtornára, akkor nemet kell mondanunk.  
Baranyi Julianna: amikor a kezébe került ez a részletes felsorolás, akkor a bizottsági ülésen 
napirendre vetette és ott olyan javaslat született, hogy fél év múlva visszatér rá a bizottság.  
Škoda Ferenc: polgármester úrnak hozta be Dobi József a táblázatot. Többen úgy gondolják, 
hogy a Sportkör kevesebb pénzből is ki tud jönni. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy a februári ülésen minden képviselő megkapta az 
előterjesztést. A civil szervezetek támogatására az önkormányzatnak külön rendelete van. A 
rendelet szabályozza, hogy hogyan lehet a civil szervezeteket támogatásban részesíteni. Ki lett 
írva a pályázat. A pályázati adatlapot minden képviselő megtekintheti. A Településfejlesztési 
és Oktatási Bizottság kérte is.  
A másik dolog pedig az, hogy a rendelet úgy írja elő, hogy a költségvetés elfogadását 
követően dönt a testület a felhasználásról, amely összeg a költségvetésben van. Tehát fél év 
múlva felülvizsgálatra akkor van lehetőség, ha a testület módosítja rendeletét és pénzösszeget 
is rendel oda. Hozzáfűzi, hogy a rendeletet módosítani úgy lehet, ha társadalmi 
véleményezésre kifüggesztésre kerül a hirdetőtáblára legalább hét napra. Tehát több mint egy 
hónap, amikor módosítani tudja a testület a rendeletet.  
Kele Sándorné: Skoda Ferenc még januárban elmondta, hogy a Sportkör létszáma 
csökkenőben van. Több csapatot is meg kell szüntetni, a sportolók eligazoltak innen. Igazat ad 
Baranyi Juliannának, mert a költségvetés tárgyalásánál ez volt a helyzet. Mivel a rendelet nem 
ad lehetőséget az egyéb támogatásra, de úgy gondolja, azt nem tiltja semmi, hogy az 
önkormányzat fél év múlva, lehetőségeihez mérten, az utazáshoz hatszázezer forint 
támogatást állapítson meg. Kérdése, hogy van lehetőség arra, hogy ilyen támogatást adjon a 
testület a későbbiek folyamán? 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy támogatást csak rendelet alapján adhat a testület.  
Baranyi Julianna: kérdése, hogy ha kérelmet nyújt be a Sportkör, akkor nyújthat neki az 
önkormányzat támogatást? 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy ha eszközökre nyújt be kérelmet a Sportkör, 
akkor más módon megoldható, de akkor növelni kell azt az összeget a költségvetésben. Erre 
jelenleg nincs pénz betervezve a költségvetésben.  
Fodor Zoltán polgármester: annyit szeretne még hozzáfűzni, hogy valóban onnan indult ez az 
egész, hogy nem volt biztos, hogy lesz felnőtt csapat és ennek figyelembevételével készült a 
költségvetés. Amikor Dobi József leadta a táblázatot, akkor még ez a felállás volt. A Sportkör 
vezetősége azon állásponton volt, hogy nem indít felnőtt csapatot. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy ha eszközökre kér a Sportkör az azért más, mert 
akkor az önkormányzat tulajdonában lesznek az eszközök. 
Fodor Zoltán polgármester: felvetődött, hogy a negyvenezer forint legyen átcsoportosítva a 
Sportkör részére. Legyen megvizsgálva a további támogatás a következő ülésre. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: törvényességi szempontból észrevételt tesz. Kéri, hogy egyenként 
legyenek feltéve szavazásra a kérelmek és aki érintett jelentse be.  
Fodor Zoltán polgármester: mivel nincs érintettség, ezért felteszi szavazásra, hogy határidőn 
túl se érkezett meg a Székely József Református Általános Iskoláért Alapítványtól a 
cégbírósági bejegyzés, ezért elutasításra kerül. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

128/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010.(II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Székely József Református Általános Iskoláért Alapítvány 



15 
 

támogatás iránti kérelmét elutasítja, mivel nem csatolták a megyei bíróság által a szervezet 
hatályos adatairól kiállított 30 napnál nem régebbi kivonatot.  
A kivonat csatolására többször fel lett szólítva az alapítvány képviselője. Ennek ellenére nem 
csatolták a kivonatot.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 

 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy a testület a Tápiómenti 
Mozgáskorlátozottak Egyesületét száztízezer forinttal támogatja. Kéri a képviselőket 
szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 7 igen és 1 nem szavazattal meghozta határozatát.  
 

129/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010. (II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Tápiómenti Mozgáskorlátozottak Egyesületét száztízezer 
forinttal támogatja. 
2./ Megbízza a polgármestert a rendelet 6. § (6) bekezdése szerint a támogatási szerződések 
megkötésével. 
3./ Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások folyósításáról a rendelet 9. §-ában foglaltak 
szerint gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Fodor Zoltán polgármester  
          Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy a Napsugár Egyesületet negyvenezer 
forint támogatásban részesíti a testület. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  
 

130/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010. (II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Napsugár Egyesületet negyvenezer forinttal támogatja. 
2./ Megbízza a polgármestert a rendelet 6. § (6) bekezdése szerint a támogatási szerződések 
megkötésével. 
3./ Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások folyósításáról a rendelet 9. §-ában foglaltak 
szerint gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Fodor Zoltán polgármester  
          Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
 
Fodor Zoltán polgármester: következik a Szentmártonkáta Községi Sport Egyesület. Jelzi 
érintettségét. 
Fejős László: jelzi érintettségét. 
Škoda Ferenc: jelzi érintettségét. 
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Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy kerüljön-e kizárásra a szavazásból 
Škoda Ferenc képviselő. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 7 nem és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 
 

131/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem zárja ki Skoda Ferenc képviselőt a Szentmártonkáta Községi Sport Egyesület 
támogatásával kapcsolatos szavazásból. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 

 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy Fejős László kizárásra kerüljön-e a 
szavazásból. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 nem és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
132/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem zárja ki Fejős László képviselőt a Szentmártonkáta Községi Sport Egyesület 
támogatásával kapcsolatos szavazásból. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 

 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra személyét, hogy kizárásra kerüljön-e a 
szavazásól. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 nem és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 
 

133/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem zárja ki Fodor Zoltán polgármestert a Szentmártonkáta Községi Sport Egyesület 
támogatásával kapcsolatos szavazásból. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 

 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy a Szentmártonkáta Községi Sport 
Egyesületet a testület egymillió-negyvenezer forint támogatásban részesíti. Kéri a 
képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen és 2 nem szavazattal meghozta határozatát. 
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134/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010. (II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Szentmártonkáta Községi Sport Egyesületet egymillió-
negyvenezer forinttal támogatja.  
2./ Megbízza a polgármestert a rendelet 6. § (6) bekezdése szerint a támogatási szerződések 
megkötésével. 
3./ Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások folyósításáról a rendelet 9. §-ában foglaltak 
szerint gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Fodor Zoltán polgármester  
          Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy a Polgárőr Egyesületet a testület 
ötszázezer forint támogatásban részesíti. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 

 
135/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010. (II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Polgárőr Egyesületet ötszázezer forinttal támogatja.  
2./ Megbízza a polgármestert a rendelet 6. § (6) bekezdése szerint a támogatási szerződések 
megkötésével. 
3./ Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások folyósításáról a rendelet 9. §-ában foglaltak 
szerint gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Fodor Zoltán polgármester  
          Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
 
 
Fodor Zoltán polgármester: a következő civil szervezet a Községtörténeti Baráti Kör.  
Kele Sándorné: jelzi érintettségét. 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy Kele Sándorné kerüljön-e kizárásra a 
szavazásból. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 nem és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
136/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem zárja ki Kele Sándorné alpolgármestert a Községtörténeti Baráti Kör támogatásával 
kapcsolatos szavazásból. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 
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Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy a Községtörténeti Baráti Kör hatvanezer 
forint támogatásban részesüljön. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  

 
137/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010. (II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Községtörténeti Baráti Kört hatvanezer forinttal támogatja.  
2./ Megbízza a polgármestert a rendelet 6. § (6) bekezdése szerint a támogatási szerződések 
megkötésével. 
3./ Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások folyósításáról a rendelet 9. §-ában foglaltak 
szerint gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Fodor Zoltán polgármester  
          Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
 
Fodor Zoltán polgármester: a következő a Szentmártonkátai Könyvtárért Alapítvány.  
Kele Sándorné: jelzi érintettségét. 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy Kele Sándorné kerüljön-e kizárásra a 
szavazásból. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 nem és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
138/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem zárja ki Kele Sándorné alpolgármestert a Szentmártonkátai Könyvtárért Alapítvány 
támogatásával kapcsolatos szavazásból. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  

       polgármester 

 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy a Szentmártonkátai Könyvtárért 
Alapítvány negyvenezer forint támogatásban részesüljön. Kéri a képviselőket szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  

 
139/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 4/2010. (II.15.) 
önkormányzati rendelete alapján a Szentmártonkátai Könyvtárért Alapítványt negyvenezer 
forinttal támogatja.  
2./ Megbízza a polgármestert a rendelet 6. § (6) bekezdése szerint a támogatási szerződések 
megkötésével. 
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3./ Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások folyósításáról a rendelet 9. §-ában foglaltak 
szerint gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal     Felelős: Fodor Zoltán polgármester  
          Dr. Illés Zsuzsanna jegyző  
 
 
9./ Napirendi pont: 
Az önkormányzat Gazdasági programjának, fejlesztési tervének az elfogadása.  
Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy e-mailbe kapta meg minden képviselő az anyagot. 
Škoda Ferenc: a Szociális és Egészségügyi Bizottság azt javasolja, hogy legyenek összehívva 
a bizottsági tagok és együtt dolgozzuk ki pontról pontra.  
Fejős László: neki is ez a véleménye. Szerdán kapta meg az anyagot.  
Kele Sándorné: egyetért azzal, hogy ez egy közösségi alkotás legyen. Minden képviselőnek 
jelezte, hogy ha van javaslata, akkor jelezze, de senki nem jelzett vissza. Össze kell fogni és a 
közös akaratnak, terveknek kell megjelenni a dokumentumban. 
Fodor Zoltán polgármester: köszöni Kele Sándornénak, hogy elkészítette a Gazdasági 
Programot. 
Fejős László: nem volt neki ideje, de javasolja, hogy üljünk össze és beszéljük át. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: felhívja a képviselő-testület figyelmét arra, hogy az alakuló ülést 
követő 6 hónapon belül el kell fogadni a testületnek a gazdasági programot. A következő 
testületi ülés április 30-án lesz és az már határidőn túl lesz. 
Škoda Ferenc: február 16-án kapott egy üzenetet facebookon Kele Sándornétól, de úgy 
gondolja, hogy ezt nem facebookon kellett volna. 
Kele Sándorné: elmondja, hogy nem nyilvánosan küldte az üzenetet, hanem egy zárt 
üzenetben. Ha Škoda Ferenc és Fejős László sérelmezi ezt akkor elnézést kér.  
Fejős László: nem a facebookkal volt a baj, hanem a két nappal. 
Fodor Zoltán polgármester: az a gond, hogy senki nem jelzett vissza. Felteszi szavazásra, 
hogy egy rendkívüli ülésen újratárgyalja a testület a gazdasági programot a Somogyi Béla 
utca problémájával együtt. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  
 

140/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy az önkormányzat Gazdasági programját, fejlesztési tervét és a Somogyi 
Béla utcával kapcsolatos problémát rendkívüli képviselő-testületi ülésen tárgyalja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                   polgármester 
 
10./ Napirendi pont: 
A nagyközség gyámhatósági feladatairól beszámoló. 
 Előterjesztő: Dr. Illés Zsuzsanna jegyző      
 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót Dr. Illés Zsuzsanna jegyző asszonynak. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy jogszabály írja elő, hogy a hivatalnak be kell 
számolni szociális és gyámhivatali feladatairól. 
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Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a beszámoló elfogadását. Kéri a képviselőket 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

141/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény  
96. § (6) bekezdése alapján a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 
értékelést megtárgyalta és azt elfogadja. 
2./ Felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: 2015. május 31.                                          Felelős: Dr. Illés Zsuzsanna  
                                                                                                                      jegyző 
  
 
11./ Napirendi pont: 
A Forrópuszta, folyékony hulladéklerakóhoz vezető út járhatóvá tételéhez pénzösszeg 
biztosítása.  
Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének.  
Baranyi Julianna: a Pénzügyi és Jogi Bizottság javasolja, hogy az ürítő gátjának a 
helyreállítását mindenképpen meg kell csinálni. Továbbá azt volt a javaslat, hogy kérjünk be 
árajánlatot. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: a Településfejlesztési és Oktatási Bizottsági ülésen az volt a 
javaslat, hogy a vállalkozók tegyék rendbe az utat. 
Fodor Zoltán polgármester: úgy emlékezett ő is, hogy kettéválasztották a javaslatot. Az egyik 
a leürítő gátja, a másik pedig az út. A leürítő gátja az önkormányzat kötelezettsége, de az út a 
vállalkozók kötelezettségének tette a bizottság és nekik kell helyreállítani. Az volt a javaslat, 
hogy legyenek felszólítva és kapjanak egy hónapot arra, hogy rendbe tegyék az utat. Ha ez 
nem valósul meg akkor a leürítési díj kerül megemelésre és az önkormányzat javíttatja meg az 
utat.  
Burgyán Benő: kint járt több képviselő is. Látta mi a helyzet. Amit ő beadott ajánlatot, az 
fedezné az út felének a helyreállítását. Elmondja, hogy ő minden évben megcsinálja a saját 
költségén. Most is elkezdte megcsinálni, ki lehet menni és megnézni.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy több lakossági panasz is érkezett a Vasútsor utca 
lakóitól is, hogy ott is romlik az út állapota, mert arra járnak a szippantó autók. A vállalkozók 
már többször össze voltak hívva, de nem tudtak megegyezni és ezért merült fel az, hogy ha 
nem állítják helyre az utat, akkor megemelik a leürítési díjat. 
Szántai Anikó: kérte az önkormányzatnál a leürítésre vonatkozó vállalkozási szerződéseket, 
de nem tudták odaadni neki.  
Kele Sándorné: annyit szeretne hozzáfűzni, hogy drasztikus állapotú az út. Azt meg kell 
csinálni. Felveti, hogy aki odaviszi a szennyvizet, az nem látja, hogy teli van az ürítő? Nagyon 
nagy környezetszennyezést okoz a kiömlő szennyvíz.  
Burgyán Benő: elmondja, hogy ő már elkezdte az út és a gát helyreállítását. 
Kele Sándorné: elmondja, hogy meg kellett volna várni a testület döntését.  
 
Fejős László képviselő távozik az ülésről. 
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Burgyán Benő: elmondja, hogy kezd elege lenni ebből az egészből. Ő mindig megcsinálja 
önerőből az utat és még a leürítési díjat emelni akarja a bizottság. 
Kele Sándorné: kérdése Burgyán Benő képviselőhöz, hogy az ajánlatban leadott összeg az a 
mindösszesen? 
Burgyán Benő: igen az. Megcsinálná normálisan. Most személyautóval is ki lehet menni.  
 
Fejős László képviselő visszaérkezik az ülésre. 
 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: kint volt ő is és sajnálja, hogy több képviselő nem jött ki. Ahol 
lakók is vannak ott az út járhatatlan. Önkormányzati feladat, hogy biztosítva legyen az út 
járhatósága. Illetve a Környezetvédelmi Hatóság folyamatosan ellenőrzi az ürítőket. Itt is 
voltak pár évvel ezelőtt. Az önkormányzatnak meg kell oldania a gát helyreállítását. A 
leürítési díjra nincs szerződés, képviselő-testületi határozat van, az alapján fizetnek a 
vállalkozók. Monitoring kutak vannak tervezve, aminek költségei lesznek. Kérdés az, hogy 
szükség lesz-e a monitoring kutakra a csatorna miatt. 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy biztosan kell monitoring kút, még akkor is ha be 
lesz zárva. Az ürítő gátját rendbe kell tenni. Az út a kérdéses.  
Kele Sándorné: kérdése, hogy Burgyán Benő megcsinálta a gátat? 
Burgyán Benő: elmondja, hogy elkezdte, de idén már többször megcsinálta, de nem szólt.  
Elmondja, hogy nem csak ők járnak arra.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy lássa be Burgyán Benő, hogy ez nem az 
önkormányzat hibája, hogy olyan állapotban van az út. 
Burgyán Benő: igen, de ő többször megcsinálta. Ne gondolja a testület, hogy mindig 
megcsinálja. 
Fodor Zoltán polgármester: az emelés azért vetődött fel, hogy egységesen emeljünk 
mindenkinek és ebből a pénzből meg lehet csináltatni az utat, mivel a vállalkozók soha nem 
tudtak összefogni és közösen megcsinálni az utat.   
Burgyán Benő: egy évben többször megcsinálta az utat. Nem érti az összefüggést. Egyedül 
nem fogja megcsinálni az utat. A lakosok felé a legrosszabb az út.  
 
Gácsi Zsolt képviselő távozik az ülésről. 
 
Baranyi Julianna: kérdése, hogy emlékszik-e arra Burgyán Benő, hogy a lakosok 
megelégednek azzal, ha járdát csinálnak. Magoss György felajánlotta a betontáblákat. 
Burgyán Benő: azok a táblák ketté vannak törve. Kőtöltéssel lehet helyreállítani azt az utat.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző asszony távozik az ülésről. 
 
Burgyán Benő: legfőképpen a lakosság miatt kellene megcsinálni. Nem csak mi járunk arra. 
Fodor Zoltán polgármester: javasolja, hogy ha már Burgyán Benő elkezdte, akkor legyen 
kifizetve. Reális összeget kellene meghatározni. 
Burgyán Benő: ez egy reális összeg és tökéletes lenne az út. 
 
Gácsi Zsolt képviselő visszaérkezik az ülésre. 
 
Kele Sándorné: javasolja, hogy legyen kifizetve Burgyán Benőnek az eddigi munkájának a 
díja és a többi fuvarozót pedig kötelezze az önkormányzat a további munkák elvégzésére.  
 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző asszony visszaérkezik az ülésre. 
 
Škoda Ferenc: felveti, hogy nem lehetne olyan megoldás, hogy Benő végezze el a munkát és 
addig nem fizet leürítési díjat, amíg ez az összeg ki nem jön. 
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Fodor Zoltán polgármester: kérdése Burgyán Benőhöz, hogy akkor az árajánlatban szereplő 
munkákat elvégzi? 
Burgyán Benő: igen azt megcsinálja. 
Fodor Zoltán polgármester: Burgyán Benőnek a munkája úgymond legyen beszámítva a 
leürítési díjba.  
Kele Sándorné: Legyen kifizetve Burgyán Benőnek az eddigi munka, az a tiszta, nem kellene 
keverni a leürítési díjjal. 
 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy amíg lehet odaszállítani addig kompenzálni kell a 
munka elvégzésének a díját. Ha nem fogy el ez az összeg, akkor kifizetjük neki. 
Burgyán Benő: kéri, hogy fizessen valamit az önkormányzat. Legyen kifizetve a kőőrlemény. 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy legyen kifizetve a háromszáztízezer 
forint. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: kérdése, hogy költségvetésben minek a terhére biztosítja a 
testület? 
Baranyi Julianna: a tartalékalap terhére. 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy Burgyán Benő részére háromszáztízezer 
forint kerüljön kifizetésre, a tartalékalap terhére. Illetve nem fizet Burgyán Benő leürítési 
díjat, addig, amíg a háromszázötvenezer forint el nem fogy, de ha időközben bezárják a 
leürítőt, akkor kompenzálásra kerül neki ez az összeg. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 
 

142/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a folyékony hulladéklerakóhoz vezető út és az ürítő helyreállításáért, az út járhatóvá 
tételének elkészítésért Burgyán Benő vállalkozó részére háromszáztízezer forint kerüljön 
kifizetésre, a tartalékalap terhére.  
Burgyán Benő vállalkozó nem fizet leürítési díjat addig, amíg a további munkák elvégzéséhez 
szükséges háromszázötvenezer forint el nem fogy, de ha időközben bezárják a leürítőt, akkor 
kompenzálásra kerül neki ez az összeg. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
12./Napirendi pont: 
Magyar Telekom Nyrt.-vel bérleti szerződés jóváhagyása. 
 Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének. 
Baranyi Julianna: a Pénzügyi és Jogi Bizottság felsorolja a módosításokat.  
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a Településfejlesztési és Oktatási Bizottsági 
ülésen is javasoltak módosításokat. Hiányolták a műszaki terveket. A határidő megjelölését. 
Legyen elindítva az átminősítés, mert szőlőként van nyilvántartva a víztorony. Továbbá 
legyen egy helyszíni bejárás. Illetve egyeztetni kell a többi szolgáltatóval. Az 5.1. pontot is 
módosítani szükséges. Illetve a hatszázezer forint legyen módosítva nyolcszázezer forintra.  
Felteszi szavazásra a javaslatokat. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  
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143/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy a Magyar Telekom Nyrt.-vel a bérleti szerződést az alábbi módosításokkal 
fogadja el:  
- műszaki terveket, műszaki mellékletet csatoljanak be,  
- a szerződésben határidő kerüljön megjelölésre,  
- legyen egy helyszíni bejárás, illetve a Magyar Telekom Nyrt.-nek egyeztetni kell a többi – 
már a víztoronyra feltelepült - szolgáltatóval, 
- az 5.1. pontot is módosítani szükséges, 
- a hatszázezer forint bérleti díj legyen módosítva nyolcszázezer forintra.  
Az önkormányzat részéről legyen elindítva az ingatlan átminősítése. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
13./ Napirendi pont: 
Ingatlanvásárlás iránti kérelem (Balogh János)  
Előterjesztő: Fodor Zoltán  polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének. 
Baranyi Julianna: ismerteti a napirendi pontot és a bizottság azt javasolta, hogy fogadjunk 
meg egy szakembert a felértékelésre. Továbbá ezzel egyidejűleg az önkormányzat 
tulajdonában lévő ingatlanok is legyenek felértékelve.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: ezek a telkek a Jókai utcában, a Nefelejcs utcában és az Óvoda 
utcában egy lakás felértékelését javasolta a bizottság.  
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslatát. Kéri a 
képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 

 
144/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy egy szakemberrel felméreti a Jókai Mór utcában lévő telkeket és a 
Nefelejcs utcában lévő telket, illetve az Óvoda utcában lévő önkormányzati bérlakást és 
Balogh János által megvásárolandó ingatlant.  
A díjat költségvetésben az általános gazdálkodási tartalékalap terhére biztosítja. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
14./ Napirendi pont: 
Képviselői indítvány. 
Előterjesztő: Fejős László képviselő 
 
Fodor Zoltán polgármester: átadja a szót a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének. 
Baranyi Julianna: a Pénzügyi és Jogi Bizottság azt javasolja, hogy várjuk meg a környező 
települések polgármestereinek javaslatait. 
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Fejős László: a Településfejlesztési és Oktatási Bizottság azt javasolja, hogy legyen 
felszólítva, és ha nem reagálnak rá, akkor ősszel egy félpályás útlezárás legyen. 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy volt egy kistérségi ülés, amelyen kikérte a 
polgármesterek véleményét és nem zárkóznak el tőle. Kérték, hogy készítsünk egy beadványt, 
küldjük meg nekik és támogatják a 31-es főút felújítását.  
Fejős László: javasolja, hogy szólítsuk meg a közutat, ha nem jön júniusig válasz, akkor 
ősszel félpályás útlezárás legyen. 
Škoda Ferenc: felveti, hogy egy kistérségi ülésen legyen napirendi pontra véve ez és 
tárgyalják meg a polgármesterek. 
Fodor Zoltán polgármester: rendben egyetért, de legyen megfogalmazva egy levél – ami 
kiküldésre kerülne a képviselőknek véleményezésre - a kistérségi ülésre és kérjünk, hogy 
külön napirendi pontként legyen tárgyalva. Sőt meg lehetne hívni erre az ülésre az 
országgyűlési képviselőt. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
Burgyán Benő: felveti, hogy a Bacsó Béla utat is lehetne jelezni nekik. 
Fodor Zoltán polgármester: erre azt a választ kaptuk, hogy a két számjegyű utakra nincs pénz, 
nem még, hogy arra az öt számjegyűre. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 

 
145/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./megtárgyalta Fejős László képviselői indítványát és úgy dönt, hogy a 31-es főút mielőbbi 
felújításával kapcsolatosan egy levelet ír a Magyar Közút Zrt.-ének és Czerván György 
országgyűlési képviselőnek, melyre beszerzi a térség polgármestereinek támogató aláírását is. 
Továbbá egy kistérségi ülésen ezt a témát kéri napirendként felvenni, hogy tárgyalják a 
polgármesterek és kerüljön meghívásra erre az ülésre Czerván György országgyűlési 
képviselő. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
15./ Napirendi pont: 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti eseményekről. 
Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: tájékoztatja a képviselőket a mezőgazdasági programmal 
kapcsolatban, hogy a fóliaváz elkészült és a vetemények is el lettek ültetve. A retek és a 
hagyma már kibújt. A kerítések is készülnek, illetve egy kis bódé is megérkezett az őrzésre. 
Illetve a többi program majd májusban indul. Felmerült, hogy a májusban induló árkok 
rendbetételét célzó projektben szereplő árkok belterületi árkok. A Tápió-Hajta 
Vízgazdálkodási Társulat kap embereket arra, hogy ők pedig a külterületi árkokat kitisztítsák. 
Burgyán Benő: véleménye szerint már most elő lehetne készíteni azt a helyiséget, ahol a 
zöldségeket előkészítik majd a konyhára. Akik most jelenleg dolgoznak ebben a programban 
és van idejük, akkor velük el lehetne végeztetni ezt a munkát. Továbbá javasolja, hogy 
Sasvári Zoltán tartson oktatást a munkásoknak. Például hogyan és mikor kell locsolni. 
Fodor Zoltán polgármester: úgy gondolja, hogy Sasvári Zoltán folyamatosan oktatja őket. 
Illetve sokkal hatékonyabban és lelkesebben vesznek részt ebbe a munkában, mert látják az 
értelmét. 
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16./ Napirendi pont: 
Költségvetést érintő határozatok elfogadásáról döntés. 
Előterjesztő: Fodor Zoltán polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a Pénzügyi és Jogi Bizottság tárgyalta és javasolta 
ezeket a pontokat. Átadja a szót a bizottság elnökének. 
Baranyi Julianna: ismerteti az előterjesztést és a határozati javaslatokat. Hozzáteszi, hogy a 
képviselők tudjanak dolgozni a laptopokon, pénzösszeget kell hozzárakni, ami 
harmincegyezer-kettőszázötven forintot jelent. Továbbá az általános gazdálkodási tartalékalap 
összege kettőszázötvennégyezer-négyszázhetvenöt forint plusz nyolcvannégyezer forint.  
Fodor Zoltán polgármester: részletesen tájékoztatja a képviselőket az összegekről. Továbbá 
elmondja, hogy az egyik határozati javaslat úgy szól, hogy az önkormányzat működését nem 
befolyásoló pénzösszeget ügyvédi letétbe helyezi a testület. Erre azért lenne szükség, mert 
érkezett az önkormányzathoz egy levél, kezességvállalással kapcsolatos adatgyűjtő lap. Az 
önkormányzatok vállaltak kezességet a csatorna érdekeltségi hozzájárulást nem fizető lakosok 
után. Várható, hogy inkasszót tesznek az önkormányzat számlájára. Illetve van még egy 
határozati javaslat a Szentmártonkátai Arany János Általános Iskoláért Alapítvány támogatási 
kérelmével kapcsolatban. Pénzügyi és Jogi Bizottsági ülésen az a javaslat született, hogy az 
önkormányzat megvásárolja azokat az eszközöket, amiket az alapítvány vett meg eddig.  
Burgyán Benő: felveti, hogy a fogorvosi épületnél ki lett kérve a kft. ügyvezetőjének a 
véleménye, hogy tudná-e vállalni. Úgy gondolja, hogy nem lenne mindegy az áfa 
visszaigényléssel kapcsoltban. Szét kellene szedni az építkezést és akkor nem kellene 
közbeszerzés. 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy nem lehet szétboncolni, mert egybefüggő 
beruházásról van szó, egybe kell számítani. Így szól a jogszabály. Hiába, hogy nem 
ugyanabban az évben végezzük el a munkát. 
Škoda Ferenc: kérdése, hogy ezt a közbeszerzési tanácsadó mondta? 
Fodor Zoltán polgármester: igen ő mondta el a jogszabályi előírásokat.  
Škoda Ferenc: véleménye szerint a közbeszerzési tanácsadó eddig nem látott el minket jó 
tanáccsal. 
Kele Sándorné: elmondja, hogy ő csak a közbeszerzési törvényt mondta el.  
Szántai Anikó: felveti, hogy volt egy olyan testületi ülés, amelyen az a döntés született, hogy 
csak a fogorvosi épület rendelő részét és a tető megemelését csináltatja meg a testület. Azóta 
nem született másik döntés. 
Fodor Zoltán polgármester: a konkrét döntés az volt, hogy az egyik lakást ki kell alakítani, 
mert szüksége van a doktornő édesanyjának a lakásra. 
Szántai Anikó: kérdése, hogy miért kell kialakítani, amikor van szolgálati lakása az 
önkormányzatnak. 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy ezt a döntést a testület hozta. 
Burgyán Benő: kérdése, hogy meg lett kérdezve Povázson László ezzel kapcsolatban? 
Kele Sándorné: igen meg lett kérdezve. 
Burgyán Benő: ha nem történt előrelépés, akkor meg kell vizsgálni a kft. vezetését. Csak le 
kell vezényelni a munkát. Meg kell kérdezni a tüzépet, hogy meg tudja-e hitelezni. 
Fodor Zoltán polgármester: igen ezt érti, de attól a tervek mehetnek. 
Burgyán Benő: rendben, de attól Povázson Lászlóval egyeztetni kell. 
Škoda Ferenc: megkéri a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét, hogy vizsgálják meg az áfa 
visszaigénylését. Továbbá azt sem érti, hogy miért utólag kell betervezni a takarítói fizetést. 
Kele Sándorné: elmondja, igen, hibázott a testület, amikor a takarítói álláshelyre nem tervezett 
pénzt azért, hogy azt majd közmunka program keretében valósítja meg. Sajnos március 1-jétől 
nem kapott az önkormányzat erre a célra közmunkást, a takarítást viszont meg kell oldani. 
Ezért kellett ez a módosítás. 
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Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a megtakarítás dominált a költségvetés 
tervezésekor. Igényeltünk tizenöt fő közmunkást, de nem kaptunk csak nyolcat és abból a két 
nő ebédhordó. Felteszi szavazásra az első határozati javaslatot. Kéri a képviselőket 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 4 igen és 4 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát.  
 

146/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem fogadja el a költségvetést érintő változásokat. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy nem lett megszavazva, 
mert 5 igen szavazat szükséges az elfogadáshoz.  
Fodor Zoltán polgármester: felteszi egyesével a pontokat. Az első része a közművelődésre 
kapott az önkormányzat ötmillió-hétszázhuszonegyezer-hatszázhatvan forintot. Ebből a Szabó 
Magda Nagyközségi Könyvtár és Teleház bútorzat és eszköz beszerzésére a pályázathoz 
szükséges biztosítani kettőmillió-hétszáznegyvenkilencezer-hatszázhetvenhét forintot. Ezek 
az eszközök már beszerzésre kerültek, ott vannak a könyvtár emeletén. 
Kele Sándorné: annyit szeretne hozzáfűzni, hogy ebből kettőmillió-négyszázezer forint 
pályázaton elnyert pénz, ami már tavaly megérkezett. A költségvetésben, a könyvtár 
bevételeinél pénzmaradványként szerepel is ez az összeg, de kiadásként nem lett betervezve. 
Ezért kell most ez a módosítás. 
Burgyán Benő: kérdése, hogy a cirkó végül is hova lett betéve a könyvtárban? 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy az emeleti részen abba a kis helyiségbe. Felteszi 
szavazásra, hogy a Szabó Magda Nagyközségi Könyvtár és Teleház bútorzat és eszköz 
beszerzésére kettőmillió-hétszáznegyvenkilencezer-hatszázhetvenhét forintot biztosít. Kéri a 
képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen 1 nem és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
147/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a Szabó Magda Nagyközségi Könyvtár és Teleház – a Nemzeti Kulturális 
Alaphoz benyújtott és támogatott – bútorok és eszközök beszerzésére 2.749.677.- Ft 
(2.165.100,- Ft + 27% ÁFA) összeget az általános gazdálkodási tartalékalap terhére 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: jelzi, hogy az első határozati javaslat elfogadása kimaradt. 
 
Fodor Zoltán polgármester szünetet rendel el. 
 



27 
 

Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra, hogy az ötmillió-hétszázhuszonegyezer-
hatszázhatvan forintot előirányozza az általános gazdálkodási tartalékalapba. Kéri a 
képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 5 igen és 3 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát.  

 
147/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ Jóváhagyja a települési önkormányzatok nyilvános könyvtári és közművelődési 
feladatainak támogatására 2015. évben kapott ötmillió-hétszázhuszonegyezer-hatszázhatvan 
forint összeget az általános gazdálkodási tartalékalapra előirányozni.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a közmunkaprogramra az 
egyszázötvenhétezer-négyszáznyolcvan forintot. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát.  
 

148/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a közmunkaprogram biztosításához szükséges 157.480.- Ft + 27% ÁFA 
(42.520,- Ft) összeget az általános gazdálkodási tartalékalap terhére. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a takarítói álláshelyre az egymillió-
háromszáznyolcezer-hétszáztíz forintot. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
149/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a Szentmártonkátai Arany János Általános Iskolába 2015. március 12-től 
felvételre került 1 fő takarítónő bérének 105.000.- Ft x 9 hó + járulék, illetve 8.000.- Ft/hó 
étkezési hozzájárulás és járulékai, mindösszesen: 1.308.710.- Ft-nak a biztosítását a Város és 
községgazdálkodás költséghelyre az általános gazdálkodási tartalékalap terhére. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a kamerarendszer kialakítására a határozati 
javaslatban szereplő pénzösszeget. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
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A képviselő-testület 5 igen és 3 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
150/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a település már felszerelt kamerái felvételeinek egy helyen – a polgárőrség 
helyiségében -  történő fogadásához, a jeladó és vevő berendezések kiépítéséhez és 
működtetéséhez 600.000.- Ft + 27% ÁFA (162.000,- Ft) összeget az általános gazdálkodási 
tartalékalap terhére. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulatnak az 
5 fő munkás bérét 6 hónapra, ami egyszáznyolcvanezer forint. Kéri a képviselőket 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  
 

151/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulat kérelmét és 180.000,- Ft-ot biztosít a 
közfoglalkoztatási programban való részvételhez, az általános gazdálkodási tartalékalap 
terhére. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: a következő határozati javaslat a Tápiómenti Csatornaműnek a 
fizetési értesítője. Ez a csatornahitel kamata. A teljes beruházás összegének az önrésze 
hitelből finanszírozódik és ennek a hitelnek van egy kamata. Ezt lakosságszám arányosan kell 
fizetni. Ennek az első negyedéves összege ez az egymillió- harminchétezer- harmincöt forint. 
Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen és 1 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 

 
152/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta a Tápiómenti Települések Csatornamű Vízgazdálkodási-társulatának fizetési 
értesítőjét, és jóváhagyja 1.037.035.- Ft fizetési kötelezettség megfizetését az általános 
gazdálkodási tartalékalap terhére. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
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Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a következő pont a könyvtár fűtés bővítésére 
elkülönített összeg maradványértékének terhére a fogorvosi rendelő kiviteli tervek 
elkészítésére kellene pénzösszeget biztosítani. Illetve a közbeszerzés lebonyolítására. 
Škoda Ferenc: kérdése, hogy a kiviteli tervek készítésére a két cég, aki adott be árajánlatot, ők 
Budapestiek? 
Fodor Zoltán polgármester: igen Budapesti cégek, de Babicz Tamástól is kért be ajánlatot, bár 
elhangzott korábbi testületi ülésen képviselők részéről, hogy nem volna szerencsés őt 
alkalmazni. Itt az volt az igény, hogy legyen részletes kiviteli terv, ami alapján ki tudjuk adni 
az árazatlan költségvetést a vállalkozóknak. Minden szakipart bele kell venni.  
Škoda Ferenc: kérdése, hogy Jászberényben vagy a közelben nem lett volna? 
Fodor Zoltán polgármester: de igen van Jászberényben is, azzal a céggel dolgozott korábban 
Babicz Tamás is. Hozzáteszi, hogy nem nagy árkülönbség van köztük.  
Škoda Ferenc: van egy meglévő épületünk. 
Fodor Zoltán polgármester: akkor is szükséges statikus. Felteszi szavazásra a határozati 
javaslatot. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 4 igen 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát. 
 

153/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem támogatja a könyvtár fűtésbővítésére a költségvetésben elkülönített összeg maradvány 
értékének felosztását a fogorvosi rendelő kiviteli terveinek elkészítésére és a fogorvosi 
rendelő közbeszerzésének lebonyolítására. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy ezzel csak az gond, hogy az lenne a cél, hogy a 
fogorvosi szolgálat minél előbb helyben tudjon működni. Ennek a feltétele a terv. Ha ezt nem 
szavazzuk meg, akkor ez magával generálja, hogy később készül el az épület. Május közepére 
készül el a kiviteli terv. Körülbelül szeptemberre lenne kész. 
Škoda Ferenc: elmondja, hogy ezeket megérti, de szedjük szét darabokra az épület felújítást. 
Kérdezzük meg a kft.-ét.  
Kele Sándorné: elmondja, hogy a kiviteli terveket akkor is el kell készíteni, hogy el lehessen 
kezdeni a munkát.  
Fodor Zoltán polgármester: most a tervekről kellene szavazni.  
Burgyán Benő: nem lett letisztázva a közbeszerzés. 
Fodor Zoltán polgármester: a közbeszerzésnek ehhez semmi köze. A tervek kellenek. 
Škoda Ferenc: meg lett az vizsgálva, hogy a kft. valamilyen módon tud csatlakozni ehhez a 
kivitelezéshez? 
Fejős László: elmondja, hogy most megszavazza, mert nem lehet az embereket ellátás nélkül 
hagyni.  
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a határozati javaslatot. Kéri a képviselőket 
szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 6 igen és 2 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát.  
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154/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta és jóváhagyja - a könyvtár fűtésbővítésére a költségvetésben elkülönített 
összeg maradvány értékének, 1.653.543.- Ft + 27% Áfa (446.457,- Ft) terhére:  
- a fogorvosi rendelő kiviteli terveinek elkészítésére  1.190.000,- Ft + 27% Áfa (321.300,-) 
összeg, illetve a  
- a fogorvosi rendelő közbeszerzésének lebonyolítására 393.700.- Ft + 27% ÁFA (106.300,- 
Ft) összeg biztosítását . 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra az ügyvédi letétbe helyezéssel kapcsolatos 
határozati javaslatot. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen és 2 tartózkodás szavazattal meghozta határozatát.  

 
155/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jóváhagyja, hogy bármely pályázati elszámolás során érkező összeg, illetve a napi 
működéshez közvetlenül nem szükséges plusz pénzügyi forrás ügyvédi letétbe kerüljön 
elhelyezésre. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a Közalapítvány a Szentmártonkátai Általános 
Iskola Alapítvány kérelmét. Pénzügyi és Jogi Bizottság azt javasolja, hogy kerüljenek 
megvásárlásra az eszközök. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

156/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 

Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta a Közalapítvány a Szentmártonkátai Általános Iskola Alapítvány kérelmét és 
úgy dönt, hogy megvásárolja nekik a szükséges eszközöket az általános gazdálkodási 
tartalékalap terhére. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
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17./ Napirendi pont: 
Egyebek  
 
Fodor Zoltán polgármester: tájékoztatja a képviselőket, hogy Czernák András, aki az 
őrsparancsnok volt, továbbra is igényt tartana a szolgálati lakásra, ha az önkormányzatnak 
nincs rá szüksége. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  
 

157/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 

Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy továbbra is biztosítja Czernák András részére a szolgálati lakást, úgy hogy 
amennyiben az önkormányzatnak szüksége van a lakásra azt köteles azonnal elhagyni. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Fodor Zoltán polgármester: tájékoztatja a képviselőket, hogy húsvét vasárnap április 5-én 
érkeznek a huszárok a tavaszi hadjárat kapcsán. Kéri a képviselőket, hogy aki tud, vegyen 
részt ezen a rendezvényen. Továbbá holnap 17 órakor lesz a Szecső doktor úrnak a Pro Urbe 
díj átadása. Mindenkit szeretettel várunk. Még annyit szeretne, hogy a laptopok vásárlásához 
a képviselők által javasolt pénzösszeg kiegészítéséről is szavaznia kell a testületnek, így 
minden képviselő harmincegyezer forinttal kiegészíti a költségvetésbe betervezett összeget. 
Több cég meg lett kérdezve és mindannyian azt ajánlották, hogy hosszabb távra, a ciklus 
idejére egy komolyabb gépet vásároljanak a képviselők. Kéri a képviselőket, ha vállalják a 
kiegészítést szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát.  

 
158/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 

 
Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy dönt, hogy a képviselők kiegészítik a részükre beszerzendő laptopok megvásárlására a 
költségvetésben elkülönített összeget fejenként harmincegyezer forinttal.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Kele Sándorné: elmondja, hogy kiosztásra került a Községtörténeti Baráti Kör levele, 
melyben azzal a kéréssel fordulnak a testülethez, hogy a könyvtár emeleti részén lévő 
folyosón, illetve a folyosó végén lévő mellékhelyiségekben folyó gázszerelési munkákat csak 
április 14-e után kezdjék el. Ugyanis a Baráti Kör szervezésében megnyitásra került ott az I. 
világháborús emlékkiállítás, mely április 14-ig tart. A gázszerelési munka veszélyeztetné a 
kiállítás biztonságát, zavartalanságát, mivel a helyiség építési területté válna. 
Burgyán Benő: kérdése, hogy a vállalkozó vállalja így a munkát? 
Kele Sándorné: igen lett vele egyeztetve és vállalja a falu érdekében. 
Fodor Zoltán polgármester: felteszi szavazásra a kérelem elfogadását. Kéri a képviselőket 
szavazzanak. 
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A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

159/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 

Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ hozzájárul ahhoz, hogy a Szabó Magda Nagyközségi Könyvtár és Teleházban az I. 
világháborús kiállításnak helyet adó épületrészben a fűtésbővítés csak akkor kerüljön 
elvégzésre, ha a kiállítás befejeződik. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Kele Sándorné: felveti, hogy a II. számú háziorvosi szolgálatban a doktor úrral még mindig 
problémák vannak.  
Fodor Zoltán polgármester: ezt ő is alátámasztja. javasolja, hogy jelezni kellene az ÁNTSZ-
nek és az OEP-nek.  
Burgyán Benő: javasolja, hogy ne vesszen vele össze az önkormányzat. Orvos hiány van az 
országban. 
Fodor Zoltán polgármester: igen, de ezzel nem élhet vissza. Felteszi szavazásra, hogy jelezzük 
az ÁNTSZ-nek és az OEP-nek. Kéri a képviselőket szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta határozatát. 
 

160/2015.(III. 26.) számú ÖKT. Határozata 
 

Szentmártonkáta Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ jelzéssel él az ÁNTSZ és az OEP felé a II. számú háziorvosi szolgálat rendelési idejének 
be nem tartásával kapcsolatosan. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételétre.  
 
Határidő: azonnal                                           Felelős: Fodor Zoltán  
                                                                                                            polgármester 
 
Škoda Ferenc: felveti, hogy az áfa visszaigénylés lehetősége legyen megvizsgálva. Nem 
szeretne Povázson László ellen beszélni, de sajnos nincs egy önálló döntése. Befolyásolva 
van. Illetve hiányolja, hogy nem áll ki a kft.-ért. 
Baranyi Julianna: elmondja, hogy a Pénzügyi és Jogi Bizottsági ülésen és a taggyűlésen is 
kértük, hogy legyen egy előre meghatározott terve. Neki kellene ötleteinek lenni.  
Burgyán Benő: kész tényekkel jöjjön ide. Mondja el, hogy tud-e vállalni munkákat a kft. 
Fodor Zoltán polgármester: javasolja, hogy legyen meghívva és készüljön fel a következő 
testületi ülésre. 
Burgyán Benő: jelezze, ha van valami probléma. Meg lett bízva a fekvőrendőr kiépítésével a 
Székely József Református Általános Iskola előtt, illetve a II. számú orvosi rendelőnél a 
parkoló kialakításával.  
Fodor Zoltán polgármester: legyen határidő szabva. 
Škoda Ferenc: véleménye szerint neki kellene egy pici szabadteret hagyni.  
Burgyán Benő: ha mást nem, akkor üljön fel a szemétszállító autóra, legalább megspórolja a 
kft. egy ember bérét.  
Škoda Ferenc: kérdése, hogy a sportpályára nem tud-e biztosítani gondnokokat. Egy embert, 
aki nyírja a füvet, locsol a másik pedig mos és egyéb dolgokat. 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy majd megvizsgálják és egyeztetnek. 
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Škoda Ferenc: neki az is jó, ha legalább két-három nap menne ki. 
Baranyi Julianna: kérdése Škoda Ferenchez, hogy Torma Sándorral meg volt-e elégedve? 
Škoda Ferenc: elmondja, hogy igen, semmi probléma nem volt vele. 
Baranyi Julianna: Torma Sándor elmondta, hogy ő most elvégzett egy tanfolyamot és úgy 
tudja, hogy ha az önkormányzat alkalmazná, akkor 80%-os támogatásban finanszírozná az ő 
bérét. 
Szántai Anikó: elmondja, hogy Povázson László felhívta a Nagykátai Munkaügyi Központot 
és ők nem tudnak ilyenről, hogy lenne. Felvetődött Gyüre László személye. Két nap 
szemetezik és a többi napokon mehetne a pályára. 
Fodor Zoltán polgármester: úgy tájékoztatták őt Gyüre László személyéről, hogy 
péntekenként többet dolgozik, mint nyolc óra, Ceglédre le kell vinni a szemetet, illetve a 
szelektív hulladék gyűjtés is ott van, továbbá a szabadságát is ki kell adni. 
Škoda Ferenc: úgy gondolja, hogy nem őt kellene oda kitenni. 
Fodor Zoltán polgármester: meg lesz vizsgálva. 
Kele Sándorné: véleménye szerint nem a testületnek kellene szervezni a Gyüre László 
munkáját, hanem a Povázson Lászlónak. 
 
18./ Napirendi pont: 
Polgármester szabadságolásával kapcsolatos beadvány. 
Előterjesztő: Fejős László képviselő  
 
Fodor Zoltán polgármester: a képviselők most kapták meg Fejős László beadványát. Átadja a 
szót Fejős László képviselőnek. 
Fejős László: annyit szeretne elmondani, hogy ha 4 évre visszamenőleg megnézzük a 
jegyzőkönyveket, azokban nincs ilyen ütemezési terv, amit idén február 28-ig leadott a 
polgármester úr. Kérdése, hogy ez mi alapján lett kifizetve? 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: elmondja, hogy ez a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény, ha 
jól emlékszik 2015. január 1-jén lépett hatályba, vagy 2014.október 12-én. Nem tudott 
felkészülni mivel most kapta a lépviselői levelet, így nem tudja pontosan. Ebbe a törvénybe 
tették bele a polgármester és az alpolgármesterről szóló jogszabályokat. Ezelőtt a 
polgármesterekre és alpolgármesterekre külön jogszabály rendelkezett. Ami nem írta elő így 
ezeket, hanem az SZMSZ-ben kellett rendezni. 
A képviselő-testület novemberben alkotott új SZMSZ-t. Kezdetben a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság felügyelte a polgármester úr szabadságát, a későbbiekben pedig az alpolgármester 
úr. Škoda Ferencnek jelezte, tavaly nyáron, hogy a polgármester úr nem vette ki a 
szabadságait. Elmondja, hogy neki a polgármester úr a főnöke, a munkáltatója. Az akkori 
SZMSZ alapján a polgármesternek az alpolgármesterrel kellett egyeztetnie. Jogi és Ügyrendi 
Bizottság is működött. Ő nem utasíthatja a polgármester urat, hogy vegye ki a szabadságát. 
Természetesen nyilvántartásba vannak véve a szabadságai. Minden évben vezetve van a 
szabadság nyilvántartás. Ha bejön Fejős László képviselő úr meg tudom mutatni.   
Fejős László: köszöni a tájékoztatást.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: kérdése Škoda Ferenchez, hogy emlékszik-e rá, hogy jelezte neki 
ezt? Felhívta a Kormányhivatalt a szabadság kérdésben és az előterjesztésbe le is írta. Idézi az 
előterjesztésben leírtakat „Fodor Zoltán polgármesternek 2014. szeptember 30-ig -54 nap- ki 
nem vett szabadsága van. A képviselő-testület hatáskörébe tartozik annak eldöntése, hogy a 
szabadság kiadását hogyan rendezi.” A Pénzügyi és Jogi Bizottság javasolta a kifizetést.  
Nem akarja magáról a felelősséget levenni, de ha probléma van, akkor mindig a jegyző a 
törvényesség őre, a felelős. Ha gond van, akkor a jegyzőt mindig elő lehet venni, ha nincs 
gond, akkor azt sem tudják, hogy van. Ennek akkor utánajártam és a Kormányhivatalt 
megkérdeztem. Nem utasíthatom a polgármestert, hogy vegye ki a szabadságát.  
Škoda Ferenc: elmondja, hogy régebben úgy működött a szabadságolás, hogy ha esetleg a 
polgármester ment 1-2 hét szabadságra, akkor minden esetben szólt. Ha egy-két napra ment 
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el, akkor előfordult, hogy nem tudott róla. Volt olyan, hogy nem is volt neki kiírva a 
szabadsága, mert megnézte a szabadság engedélyes tömböt. Lehet itt a labdát dobálni, de nem 
biztos, hogy kellene, nem is akarom, ezért nem is akartam reagálni. Más kérdés, hogy milyen 
bizodalma volt hozzám a polgármesternek. Ha nem tudott a polgármester úr velem dolgozni, 
akkor menet közben váltani kellett volna. Jegyző asszonynak annyit mondana, hogy a törvény 
mindenkire vonatkozik.  
Fodor Zoltán polgármester: Ez az én véleményem, biztos, hogy nem fogja osztani más, 
esetleg Bata József a szecsői polgármester úr, aki itt volt az ülésen. Aki volt már polgármester 
az tudja mivel jár. Ez 24 órás munka. Ez nem olyan, hogy hazamegy az ember és befejezi fél 
ötkor és onnantól szabadidő van és hétvége. Ez folyamatos munka egyfolytában, nincsen 
megszakítás. Akkor van csak igazi szabadságra lehetőség – ahogy Skoda Ferenc képviselő úr 
is elmondta – ha egyszer-egyszer az ember el tud jutni nyaralni, elutazik és van helyettes, 
megvan, hogy kit lehet keresni, de még akkor is telefonon elérhető az ember. Elhangzott 
Skoda Ferenc képviselő úrtól, hogy mennyire vettem igénybe a munkáját. Tudni kell azt 
hozzá, hogy az előző ciklusban úgy indult a testület, hogy többségben voltak, úgymond a 
másik oldalon lévők. A törvénynek pedig hibája ez, egy joghézag, mivel úgy szólt, hogy a 
polgármester tesz javaslatot az alpolgármester személyére, de a testület szavazza meg. 
Ellentmondó, visszás helyzet, hogy hiába javasol az ember valakit – például én Lesti Bertalan 
képviselő urat szerettem volna javasolni akkor. Ő volt a legtöbb szavazatot kapott képviselő, 
az már ugye hagyomány is volt, hogy az legyen az alpolgármester. Az akkori testület nem így 
gondolta. Sőt volt egy képviselő – Urbán Viktor, ez sem titok - , aki az mondta, hogy ezzel a 
többséggel jár egy alpolgármesteri pozíció. Hát akkor ez így történt és ez meg is lett.  
 
Szántai Anikó képviselő asszony távozik az ülésről. 
 
Fodor Zoltán polgármester: Én úgy voltam vele megmondom őszintén, hogy nem akart az 
ember vitát, a harcot és, hogy haladjanak a munkák és tudjunk együtt dolgozni, ezért 
belementem ebbe. Tekinthetjük megalkuvásnak vagy kompromisszumnak, de én azt 
mondtam, hogy akkor dolgozzunk így, csináljuk együtt. De tény, hogy ebből az is adódott, 
hogy nem is számítottam úgy rá, meg nem is számíthattam rá, mármint Skoda Ferenc akkori 
alpolgármesterre. Illetve a boltjai és a munkái miatt ő sem törekedett úgy segíteni, mint 
például most Kele Sándorné, Juliska, aki nyugdíjas és számíthatok rá bármikor. Ebből 
adódott, hogy tulajdonképpen nagyon ritkán, amikor egyszerre két helyen kellett volna 
lennem, s fizikailag ugye nem tud az ember két ülésen lenni egyszerre, csak akkor 
helyettesített Skoda Ferenc képviselő úr. De tulajdonképpen négy évig egyedül vittem ezt a 
két munkakört. Máshol úgy van, például Tápiószecsőn, hogy az alpolgármester ilyenkor teljes 
munkaidőben elérhető. Itt nem volt ez a szituáció. 
 
Szántai Anikó képviselő asszony visszaérkezik az ülésre. 
 
Škoda Ferenc: amikor elmentem kistérségi ülésre helyetted megbeszéltük, hogy miként 
szavazzak. Volt, hogy a Fidesz ellen szavaztam, mert úgy gondoltad, hogy az 
önkormányzatnak úgy lenne a jó. Biztos nem kellett volna.  
Fodor Zoltán polgármester: szóval ennyit akartam elmondani. Ez volt a titka, hogy az ember 
tényleg nem tudott kivenni szabadságot és amúgy ritkán – ahogy Skoda Ferenc képviselő úr is 
elmondta – nyaraláskor, vizsgákkor vettem csak ki szabadságot. És még egy dolgot a végén 
elmondanék. Volt olyan személy is aki mondta, hogy bejött a hivatalba és nem talált bent. Hát 
végülis nem portásnak szegődtem én. Ha az ember itt ül nem fognak az ügyek elintéződni. 
Pont az a lényege, hogy menni kell és csinálni. És azt se látja senki és nem kérdezi meg senki, 
hogy most innen hazamegyünk – van mondjuk 21:00-22:00 óra – és én napi szinten még 
visszaülök a számítógép elé. És mondjuk – Fejős László képviselő úr láthatja, mint szomszéd, 
hogy ég a villany nálunk, és nem azért, mert rossz alvó vagyok, és nem tudok aludni, hanem  
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napi rendszerességgel késő estig, vagy akár hajnalig otthon is dolgozok. Otthon lehet 
nyugodtan ilyenkor jegyzőkönyvet olvasni, fontos leveleket megírni, megnézni az e-maileket, 
szerződéseket olvasni. Itt van például ez a Telekom szerződés. Én vettem a fáradtságot és a 
másik két szolgáltatóval (Telenor, Vodafone) már megkötött szerződést kikerestem, 
kinyomtattam és mind a hármat összehasonlítottam. Ez nem három percig tart. Ilyeneket késő 
esténként tud az ember megcsinálni. Úgyhogy én éjfél előtt soha nem fekszem le, ezt 
mondjuk el tudom mondani. De van mikor fél egy, fél kettő körül. De ez nem gond. Nem 
akarom ezt ragozni. Nem is fogja ezt megérteni az, aki nincs benne. Ez teljesen más, mint egy 
általános munkakör. Otthon sokkal nyugodtabb lehet dolgozni. Ma délután is nekiültem itt a 
hivatalban a márciusi rendkívüli ülés jegyzőkönyvét elolvasni, ami volt vagy nyolc oldal és 
egy fél oldalt, oldalt tudtam elolvasni. Folyamatosan jöttek kolléganők, ügyfelek. Jött a 
rendőrkapitány, majd a kormányhivatalból is voltak ma.  
Škoda Ferenc: elmondja, hogy amikor tíz percre beszaladt a polgármester, akkor senkinek 
nem tartozik beszámolóval, hogy most ő hova megy, szabadságon van-e vagy sem. A 
polgármester az úr a hivatalban.  
Fodor Zoltán polgármester: nem vagyok én úr. Az ember csinálja a dolgát, ami nem biztos, 
hogy közvetlenül ide kötődik a hivatalba.   
Škoda Ferenc: felveti, hogy négy évvel ezelőtt Kele Sándorné a polgármester úr ellen volt. 
Amikor átállt a Te oldaladra, akkor miért nem mondtad el, hogy neked ez az ember kell és 
dolgozhattál volna vele együtt. 
Kele Sándorné: kéri, hogy ne személyeskedjünk, mert ő senkinek nem az embere.  
Baranyi Julianna: úgy gondolja, hogy ha egy családban nincs egyetértés, akkor az a család 
soha nem halad előre, soha nem lesz jobb, csak lefelé épül. Ugyanez vonatkozik a testületre 
is. Ha nem fogunk össze a község és az emberek érdekében, nem fogunk menni egyről a 
kettőre. 
Burgyán Benő: felveti, hogy a polgármester úr a helyi újság szerkesztő bizottsági tag. Úgy 
gondolja, hogy mindenkinek van határidő. Ugyanabban az újságban reagált rá a polgármester. 
Etikátlannak tartja ezt. Magának játszik a polgármester. Kéri a testületet, hogy gondolkozzon 
el ezen. Nagyon durva dolgokat írt a polgármester. Neki nem volt arra lehetősége, hogy 
megtudja, mit fog írni a polgármester. 
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: visszatérve az előző ponthoz, kérdése Fejős László képviselőhöz, 
hogy bejön-e megnézni a polgármester úr szabadság nyilvántartását? 
Fejős László: úgy gondolja, hogy vezetve van ez a nyilvántartás. Nem tud mit megnézni rajta.  
Fodor Zoltán polgármester: megjegyzi és kéri Fejős Lászlót, hogy úgy írja le a testületi ülésen 
tárgyalt dolgokat, ahogy történt. Felhozza példának a babakelengye programot, amiről a 
képviselő úr a szórólapjában írt. Úgy írt róla mintha lesöpörtük volna az asztalról. De nem ez 
volt a döntés. Hanem az volt, hogy a testület támogatja azzal, hogy legyen kidolgozva. E 
célból át lett adva a Szociális és Egészségügyi Bizottságnak, hogy dolgozza ki a feltételeket és 
a kereteit. És úgy lett megszavazva, hogy a 2016-os költségvetésbe kerüljön betervezésre de, 
ha előbb is lesz rá forrás, akkor korábban is bevezetésre kerülhet. Nem zárkózott el a testület 
ettől, de az ő írásában már úgy van leírva.  
Fejős László: az ő véleménye pedig az, hogy a következő ülésre ki lehetett volna dolgozni, 
nem kellett volna 2016-ig várni. 
Fodor Zoltán polgármester: jó, de a kiadványodban nem ez jelent meg.  
Fejős László: kicsit le lett sarkítva.  
Dr. Illés Zsuzsanna jegyző: illetve Fejős László beadványában még van olyan felvetés, 
kérdés, hogy a polgármester úr volt-e már idén szabadságon. Ha igen akkor mikor? Illetve 
erről mikor szándékozta tájékoztatni a testületet. 
Fodor Zoltán polgármester: fejből mondom, nem néztem utána, a tavalyi évben a két ünnep 
közé kellett öt nap. Nekem ott megmaradt év végén nyolc nap, ha jól emlékszem és abból az a 
három jött át az idei évre. Bár az is megjelent Fejős László kis újságában, hogy egész  
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januárban szabadságon voltam. Ez sem igaz, mert itt van a naptáram, mert én tíz éve 
naptárból élek és nem csak azt tudom megmondani, hogy idén például január 12-én 10:00 
órakor hol voltam és kivel beszéltem, hanem azt is meg tudom mondani, hogy 10 éve 
januárban mit csináltam. Úgy éreztem, hogy négy évig úgymond magam vittem a dolgokat, 
igaz, hogy Skoda Ferenc képviselő úrra bizonyos okok miatt nem számíthattam, de nem is 
gondoltam, mert én mást szerettem volna alpolgármesternek és más volt a helyzet. Úgy 
éreztem egyedül vittem a munkákat két ember helyett egy emberként. Ezért gondoltam 
jogosnak a ki nem vett szabadság kifizetését. Viszont az fel sem merült és le sem lett írva 
sehol, hogy volt ugyanilyen szituáció 2010-ben is. Akkor körülbelül ugyanilyen összegről és 
ugyanennyi napról volt szó és akkor lemondtam róla az önkormányzat javára. Azt senki nem 
kérdezte meg, az sehol nem tűnt fel.  
Burgyán Benő: az természetes volt.  
Fodor Zoltán polgármester: az természetes volt, igen. Ez érdekes dolog. 
Lesti Bertalan Nyugdíjas Klub elnöke: elmondja, hogy mindenkinél előbb volt ő itt képviselő, 
mint most jelenleg bármelyik képviselő. Megjegyzi, hogy volt rá precedens, még a Karai 
István polgármester idejében, hogy ki lett neki fizetve a ki nem vett szabadsága, mert nem 
tudta kivenni. Tápiószecsőn is volt ilyen, és meg lett támadva az akkori polgármester is. Ha 
van rá keret és úgy dönt a testület, akkor legyen kifizetve. 
Burgyán Benő: kérdése, hogy az újsággal kapcsolatos felvetésére kap választ? 
Fodor Zoltán polgármester: elmondja, hogy a következő testületi ülésen tárgyalja majd a 
testület és előtte pedig a bizottság.  
Fodor Zoltán polgármester: köszöni az észrevételeket, egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén 
bezárja az ülést  

 
Kmf. 

 
 

Dr. Illés Zsuzsanna       Fodor Zoltán 
 jegyző        polgármester 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
  Gácsi Zsolt        Kele Sándorné 
   képviselő        alpolgármester 
        


